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Здравейте! („Здравейте, Учителю!“. Аплодисменти) Това преследване
продължава години. Но що се отнася до онези зли същества, тяхната среда и
шансовете им за оцеляване стават все по-малки и по-малки и животът става все
по-труден и по-труден за онези лоши хора, които са организирали преследването
в този свят. Що се отнася до цялостната ситуация на Фа коригирането, точно
сега, когато става въпрос за това преследване, организирано от утайката на
човечеството и от всякаква измет, хората по света го разбират все по-ясно и
по-ясно и определено хората в континентален Китай се събуждат – хората са
видели злобата на преследването и са разбрали причините за преследването.
Може да се каже, че сегашната ситуация става все по-благоприятна за Дафа
практикуващите да разясняват истината, да спасяват хората по света и да
разобличават преследването. Така сега става по-трудно за злите хора да
поддържат порочното потисничество, тъй като по-голямата част от хората по
света са успели да прояснят съзнанието си, след като злото беше изчистено, и са
в състояние сами да разсъждават рационално за преследването на Фалун Гонг.
Фактът, че хората по света се събуждат, кара злото да трепери от страх. Хората
по света вече не искат да бъдат винени за това, което злите същества са
извършили, и това прави злите фактори и подлите хора истински неспособни да
продължават злокобното преследване, и въпреки това им е трудно да се измъкнат
от него. Когато злите същества са обезумели и ирационални, те продължават да
усилват преследването, но без успех, така че стават дори още по-яростни.
Струва ми се, че сега те не могат да го усилят повече, но не могат и да се
оттеглят; не могат да се оттеглят, но са загубили почва под краката си. Сега
хората по света са прозрели през злото потискане, но вредата, която това
най-порочно преследване нанесе на Дафа практикуващите, е огромна, и в цялата
история никога не е имало толкова злонамерено преследване. От друга гледна
точка, каквото са направили на Дафа и Дафа практикуващите, е същото, като да
го направят на себе си, защото в бъдеще ще трябва да платят за това
многократно.

В космоса съществуват добро и зло, отрицателно и положително, добродетел
и порок, и това води до взаимно пораждане и взаимно потискане в космоса. В
действителност, хората не са способни да видят, а порочните хора е дори
по-малко вероятно да се замислят за факта, че от самото начало преследването е
било обречено на провал и че в този процес то е дало възможност на Дафа
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практикуващите да успеят в своето самоусъвършенстване. С други думи,
намеренията на порочните хора са били зли, но става така, че те предоставят
условия за Дафа практикуващите да утвърдят себе си като Дафа практикуващи.
Разбира се, аз не исках тази ситуация да се създаде и докато сме преследвани,
Дафа учениците и аз работим да спрем преследването и да не позволим
съществата да извършат грехове спрямо Дафа. Онези същества, които са отвъд
спасение, настояват да вършат зло, но те не знаят принципа, че положителното и
отрицателното се пораждат едновременно от всяка дума и действие. Тъй като на
това ниво на стария космос съществува принципът на взаимно пораждане и
взаимно потискане, и двата различни фактора на положителното и
отрицателното – нещо положително и нещо отрицателно се пораждат
едновременно, когато човек прави нещо. И това включва всичко, което се прави
в човешкото общество, тези два фактора се проявяват едновременно във всичко.
Това включва всеки път, когато някой казва нещо, прави нещо или дори има
мисъл – положителни и отрицателни фактори ще се проявят във всичко това. По
същия начин е и с това преследване, вие всички знаете каква е неговата цел и че
намерението зад него е наистина зло, но резултатът е такъв, че когато вършат зли
неща, те дават също така възможност на Дафа учениците, докато се
противопоставят на преследването, да бъдат калени до степен на зрялост. И
колкото по-сурово е преследването, толкова повече е в състояние да утвърждава
Дафа практикуващите. Подлите хора изобщо не знаят за този принцип. От моя
гледна точка, като ваш учител по време на Фа коригирането абсолютно не
приемам използването на това зло преследване за изпитване на Дафа учениците,
и Дафа практикуващите не трябва да имат погрешната представа, че могат да се
самоусъвършенстват по-високо, като понасят преследване. Дафа и неговите
ученици се противопоставят на преследването, това е отговорност на Дафа
практикуващите. Ако не се самоусъвършенствате въз основа на Фа, вие не
можете да се самоусъвършенствате високо, като просто понасяте преследване, а
още по-малко да достигнете стандартите за Дафа ученик. Не признавайте тази
така наречена „среда“, която старите сили са предоставили, защото по време на
Фа коригирането щях да накарам всички същества да се асимилират с Дафа и
въобще не беше необходимо да се каляват Дафа учениците сред този вид зло. Фа
коригирането определено ще успее и Дафа практикуващите със сигурност ще
успеят. Моите ученици ще успеят, докато те вършат тези неща, но моите
ученици щяха да успеят и без те да бяха извършили тези неща. Просто злото
настоя да направи всичко това, което се намесва във Фа коригирането, накара ги
да извършват грехове в хода на правенето на зло и доведе до изличаването на
много същества и хора, включително и на тях самите. В космоса този фактор „с
положителното идва и отрицателното“ и “предимството идва заедно с
недостатъка”, наистина се проявява.

Човешките същества не могат да видят ясно този принцип. Когато
обикновен човек иска да направи нещо в обществото, в действителност в
момента, в който неговата мисъл се появи, или веднага, след като направи нещо,
се пораждат два фактора. В миналото усъвършенстващите се имаха поговорка:
„Добрите и лошите последствия произтичат от едната мисъл на човека“. Друг
пласт от значението на тези думи е, че в процеса на правене на нещо наистина
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може да има два ефекта. С преследването на Дафа учениците те не са очаквали,
че то в крайна сметка ще закали Дафа практикуващите, това е нещо, което те не
са могли да очакват. Старият принцип на космоса беше абсолютен по
отношение на това, че отрицателното и положителното се проявяват
едновременно, и това важеше и за човешкото общество, като се проявяваше във
всичко. Каквото и да искат да направят обикновените хора, положително и
отрицателно, добро и лошо, идват заедно с него. Например, когато някой удря
или обижда някого, когото не харесва, той дава на другия човек добродетел,
докато го удря или обижда, а впоследствие той също така ще трябва да се
отплати на другия човек по определен начин. Това е положението по отношение
на нещата, които хората не могат да видят. Същото важи и за това, което хората
могат да видят. Например, когато хората възпитават децата си, те често искат
[децата им] да са победители, но изобщо не се сещат, че децата им се
отдалечават все повече и повече от това да са чисти и добри, все повече се
отдалечават от природата на космоса и все повече се отдалечават от
божествените същества. Хората се тревожат, че техните деца ще бъдат
наранявани, така че ги учат да си отмъщават и да нападат другите, но не се
замислят, че когато казват на децата си да правят това, те накърняват моралните
ценности и добротата на човешките същества на фундаментално ниво. Всеки
път, когато хората правят нещо, това поражда двата ефекта.

През последните няколко години преследването на Дафа учениците също
разкри това напълно. Как може една политическа сила да откаже хората от
техните вярвания? Как може да забрани на хората свободата на мисълта? Това,
което тя прави, е безпрецедентно. Как е възможно да успее да изпълни това? За
да постигне това, тя дори се стреми към пълно унищожение на хилядолетна
древна култура. Те се опитват изцяло да обърнат, напълно да срутят и дори да
„стъпчат“, така че „никога да не се въздигнат отново“, нещата, които са
поддържали човешките нравствени стандарти в продължение на хиляди години.
Независимо дали наистина са успели да постигнат това, или не, това, което са
направили ще доведе до възмездие, и това е нещо, за което те не се досещат.
Откакто направиха това, китайският народ повече не вярва в нищо и изгуби
стандарта за своите морал и поведение – хора като тези ще се осмелят да
направят всичко и са способни да направят всякакви лоши неща. Всеки аспект
на обществото е покварен, лъжите просто се търкалят от езиците на днешните
китайци, за тях лъжата е нещо толкова нормално, като да водят светски разговор,
и не съществува нищо, което се срамуват да направят. Тогава добра ли е една
такава група хора за политическата власт, която я е създала? Хората не са
предвидили нищо от това.

Положителното и отрицателното съществуват едновременно и е напълно
невъзможно за човешките същества да постигнат онова, което те искат в
обикновеното общество. Всеки път, когато човешкото общество преминава през
някакви промени или когато нещо се случва в човешкото общество, в
действителност всичко се контролира от божествени същества. Само когато
божествени същества направляват хората да правят нещо и под влиянието на
божествени същества, различните обстоятелства могат да се проявят в
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човешкото общество. Да се опитвате да направите нещо от чисто човешко
желание няма да проработи и жалките демони и божествени същества от
измерения от ниско ниво също не могат да правят каквото си искат. Само
най-злото, най-глупавото нещо може да прави нещо толкова неразумно, като да
преследва добрите хора, самоусъвършенстващите се. В бъдеще хората ще имат
ново разбиране за историята, особено историята на последните сто години – тя
ще бъде оценена наново.

Във всеки случай, в хода на противопоставяне на преследването видяхте, че
Дафа учениците съзряват и че хората по света се събуждат все повече и повече.
Злите и подлите хора, които са организирали преследването в този свят, стават
все по-слаби и по-слаби. Режимът, който са създали и всички методи, които
използват за да управляват, ще бъдат премахнати от историята заедно с
преследването на учениците на Фалун Гонг. Всички виждате, че това е
неизбежно. Тогава за Дафа практикуващите в такава обстановка вече не е трудно
да спасяват хората по света и да разясняват истината. Това е положението, което
виждаме в момента, и занапред ще става дори по-лесно за всички вас да
разяснявате истината, защото хората по света стават все по-осъзнати. Хората ще
идват при вас сами, за да чуят за истинската ситуация и ще идват при вас сами,
за да научат нашата практика. Това е на път да се случи и в континентален Китай
цялото население ще пристъпи напред, за да се противопостави на
преследването. (Аплодисменти) Каквото и да правят човешките същества, те го
правят на себе си. Преследването на Дафа учениците всъщност означава
преследвачите да преследват себе си. Това е нещо, което се определя от
природата на космоса. В началото, когато всичко това започна, преследването на
Фалун Гонг беше кампания, която мобилизира цялото население. Това има
предимства и недостатъци. Нека изчакаме и да видим крайния резултат.
Човешките същества не са способни да правят просто каквото си поискат.
Човешките същества мислят, че са могъщи, но без значение колко обезумяла
става тяхната пропагандна машина, от това няма полза. Този куп долни лъжи и
измами е безполезен срещу самоусъвършенстващите се. Когато хората правят
неща, които са забранени от божествените същества, след края на цялата
суматоха божествените същества ще уредят сметките с тях. Ето как работи това.

Като Дафа ученици вие трябва да имате по-ясно мислене и преди злото да
бъде напълно унищожено, все още трябва да работите усилено за разясняване на
истината и спасяването на хората в този свят и да правите добре нещата, които
Дафа практикуващите трябва да правят. Всички неща, които Дафа учениците
правят днес, представляват утвърждаване на Фа от Дафа учениците и вашето
придвижване по божествен път. Не можете да се отпускате в последните етапи;
продължавайте да правите добре това, което трябва да правите.

Някои ученици трябва да обърнат внимание на това: всеки път, когато
споменавам, че злото става все по-малко и по-малко и става все по-малко
способно да продължи, много ученици си мислят: „Хм, тогава ще зарежа всичко
останало и просто ще върша Дафа работа“. Не можете да направите това. Не
можете да отивате в крайност с нищо, което Дафа практикуващите правят.
Просто живейте нормален живот и се самоусъвършенствайте нормално, като в
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същото време правите това, което Дафа учениците трябва да правят. Ето как
трябва да бъде понастоящем. В обикновеното общество, освен това, което Дафа
практикуващите трябва да правят, няма никаква разлика, освен по форма [от
обикновените хора]; на повърхността изглежда по същия начин, като
обикновено общество, само че вие сте самоусъвършенстващ се. Ето как трябва
да бъде. Това, което правите днес, установява неща за бъдещето и точно така
трябва да бъде извървяван този път. Това е най-праведният път и това е пътят,
който самоусъвършенстващите се на бъдещето ще следват, така че изобщо не
можете да се държите по краен начин или да изпадате в някакви крайности, тъй
като това ще създаде ненужни пречки и проблеми за самите вас. Всички крайни
начини на мислене не идват от това, което съм ви казал, и биха могли да бъдат
форма на привързаност и да причиняват неприятности; вече сме преживели
много такива неща. Мисля, че като Дафа практикуващи, които са стигнали
толкова далеч днес, от вас се очаква да сте много наясно за много неща и сега да
сте все по-рационални, и трябва да знаете какво се случва, когато се сблъсквате с
проблеми. Така че в тези области сега би трябвало да сте с много ясно съзнание
и вече не би трябвало да ви се намесват определени неща.

Друг въпрос е, че всичко, което Дафа учениците правят в момента,
утвърждава Фа, защото всичките ви разбирания и подобрения идват от Фа.
Тогава, като Дафа практикуващи, разбира се, трябва да утвърждавате Фа, това се
разбира от само себе си. Но всичко, което се прави за утвърждаване на Фа, се
прави за вас самите - нито едно нещо не се прави за мен, и това включва нещата,
които съм ви казал да правите. Тъй като всеки Дафа ученик трябва да утвърди
своята могъща добродетел в процеса на придвижване към Съвършенство –
най-вече, защото вие сте същества, изковани от Дафа - демонстрирате
[способността си да правите това] при утвърждаването на Фа. Така че всичко,
което Дафа учениците правят, е величествено. Това включва и най-простите на
пръв поглед неща, като раздаване на листовки, разясняване на истината на
хората по света, изпращане на праведни мисли пред консулствата и посолствата,
утвърждаване на Фа от Дафа практикуващите по различни начини пред
правителството, пред обществото и общността, пред медиите и т.н. – всичко това
създава могъща добродетел за самите вас и всичко това е пътят, който води към
окончателното Съвършенство. С други думи всички неща, които вършите,
включително малките и незначителни неща, всички те се правят за вас самите и
нито едно от тях не се прави за Дафа, нито пък за мен, вашия учител.
(Аплодисменти)

В бъдеще всички ще видите, че освен да кажа това, което трябва да се каже
на Фа конференциите, обикновено казвам много малко. Това е така, защото е
необходимо всеки да извърви своя собствен път, всеки трябва да извърви своя
собствен път. Само тогава може да бъде установена могъща добродетел. Така че,
не мога да ви бутам напред във всеки момент и във всяка ситуация, както се
правеше преди. Времето, предназначено само за изучаване на Фа и за
самоусъвършенстване, отмина и сегашния период е предназначен за това Дафа
практикуващите да доведат до съвършенство своите последни неща, всички
неща, от които се нуждаете. Изглежда, че правите неща за Дафа, и някои хора
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може би си мислят: „Аз правя неща за Учителя, защото Учителят ми каза да ги
правя“. (Учителят се усмихва) Всъщност случаят не е такъв. Нещата, които ви
казвам да правите, също ги правите за себе си.

Никое същество не може да увреди Фа. Съществувал е преди и е донесен
тук; то е нещо, което е съществувало преди. Просто е даден на всички същества,
за да спаси всички същества, но колко същества могат да видят истинските
специфични форми, в които Фа се проявява? Това е доста трудно да се направи,
те не могат да бъдат видени и ето защо същността на Фа не може да бъде видяна.
Фалун, който виждате, е само форма на Гонг; много е трудно за обикновените
същества да видят колелото, което наистина стабилизира Фа, и дори тези на
високи нива не могат да го видят. Така че, кой може наистина да навреди на Фа?
Никой.

Казвал съм ви, че е трудно да се спасяват съзнателни същества и че, за да се
позволи на съществата като цяло и на съществата на различни нива да получат
Фа и да бъдат спасени, трябваше да бъде направен изборът да се преподава Фа
на това място на хората, които са съществата от най-ниското ниво в космоса,
така че съществата на всяко ниво да могат да го чуят. Тогава, след като Фа се
преподава тук, кой сред хората в този свят би бил тук, за да слуша Фа? Трябваше
да има такива същества, и такива същества са днешните Дафа практикуващи.
(Аплодисменти) Изборът трябваше да бъде, че Фа коригирането щеше да се
извърши, когато старият космос достигнеше последния етап на
формиране-застой-упадък-унищожение – с други думи най-трудното време – за
да бъдат спасени съзнателните същества и цялата небесна твърд. Целта на
създаването на Трите сфери в древни времена е била те да бъдат използвани от
Фа коригирането на този етап. Така че кои биха били съзнателните същества в
Трите сфери, какви видове същества биха били тук и какви видове същества и
какви начини за съществуване на съществата биха били необходими по-късно –
което включва начина на мислене на съществата, начина им на поведение,
техните култури и т.н.– всички тези неща би следвало да бъдат оформени в хода
на историята. Но като ги гледам [сега], по време на Фа коригирането, [изглежда]
че те са били планирани лошо, и това е така, защото се появиха старите сили.
Това, което казвам, е, че много аспекти на човечеството не са такива по
случайност – те са подредени. Именно, защото са толкова подредени, те
изглеждат естествени. Но когато става въпрос за това дали един Дафа
практикуващ може да влезе през вратата на Дафа, когато Фа се преподава, или
не, дали той ще продължи да се самоусъвършенства, когато преминава през тест,
или не, дали той може в крайна сметка да напредва към Съвършенство и дали
един Дафа ученик може да се справи добре в утвърждаването на Фа, когато има
преследване или други форми на намеса, тези неща зависят от самия него. Така
че, всички вие сте видели, че има проблем при утвърждаването на Фа, а именно
появата на старите сили, които сериозно се намесват на Фа коригирането и на
Дафа практикуващите. Но без значение колко намеса са оказали и колко зли са
нещата, които са направили, когато погледнете назад, ще видите, че всъщност
нищо не се е „изплъзнало от дланта на Татагата“. [1] (Аплодисменти) И това е
сигурно. Без значение какво искат да направят старите сили, прогнилите демони
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или нечестивите човешки същества, накрая нещата ще трябва да бъдат
завършени съгласно изискванията на моето Фа коригиране. Независимо дали
става въпрос за различните форми на намеса, които се случват по време на
процеса или за различните видове поведения и състояния, които определени
ученици са показвали, това не са нищо повече от състояния, проявени от
съществата на стария космос по време на последния етап на
формиране-застой-упадък-унищожение, и [не са нищо повече от] определени
смущения във Фа коригирането. Но що се отнася до самия Дафа, никой не може
да му навреди. И без значение колко ужасна е болката, която Дафа
практикуващите преживяват, в крайна сметка те ще постигнат божественост.

Вие всички сте осъзнали този принцип от Фа: в този космос никое същество
няма да страда напразно. Това е особено вярно за някого, който се
усъвършенства в Дафа и отгоре на това е Дафа ученик от периода на Фа
коригирането – докато той все още е във Фа, без значение какво в крайна сметка
му се случва, това, което го очаква, е Съвършенство. С други думи, независимо
как ни преследва злото, то не може да постигне целта си и в крайна сметка
всичко трябва да бъде хармонизирано спрямо неизбежния резултат на Фа
коригирането. Ето как е. Когато има смущения във Фа коригирането, тогава по
време на Фа коригирането [аз] се възползвам от ситуацията на смущения и
накрая целта, от която Фа коригирането се нуждае, все пак ще бъде постигната и
това е сигурно.

В бъдеще, след като Дафа учениците преминат през това и разгледате
всичко, вие определено ще видите, че това е истина. Когато божествените
същества в космоса видели, че космическият процес на възход и падение
прогресира към последния етап на формиране-застой-упадък-унищожение, те
намерили това за ужасяващо. Никой не искал да бъде унищожен и всеки искал
да се спаси. За да спасят себе си, те би трябвало да спасят целия космос, но при
все това, след изчерпването на всичките си идеи, съществата все още не можели
да постигнат целта си, преди всичко защото идеите, които съществата имали, и
нещата, които направили по онова време, не можели да се считат за добри. Без
значение колко високо се е намирало едно същество, то не можело да бъде
считано за напълно съвършено или напълно добро. Ето защо те не успели да
постигнат целта си. И все пак съществата в космоса видели окончателния
ужасяващ край и поискали да направят нещо по въпроса. Ето защо са се появили
старите сили на космоса.

Тъй като цялото Фа коригиране в космоса е достигнало до този етап днес, в
действителност вече не мога да го опиша точно с човешки език, тъй като
човешкият език вече не може да го изрази. Мога само да опиша нещата като
цяло. Нещата, които бях планирал много отдавна, вече са завършени. В
действителност, нашият собствен космос е завършен. (Аплодисменти) Нещата,
които остават, са единствено онези последни фактори, които правят възможно
съществуването на това гигантско космическо тяло и всички тези фактори са
неща, които отделят човешката повърхност на фундаментално ниво.
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В настоящия момент ситуацията, проявяваща се в човешкото общество, е
много подобна на Фа коригирането в космоса. Нещата сега стават все по-ясни и
по-ясни [за хората да ги видят]. И мисля, че ситуацията може да започне да се
променя дори по-бързо. Когато започне Фа коригирането на човешкия свят,
тогава то наистина ще окаже влияние на човешките същества. В началото на Фа
коригирането тази област на Трите сфери вече беше обкръжена. Така че Трите
сфери бяха отделени от първоначалното космическо тяло, съществата горе над
тях вече не можеха да влизат в контакт със съществата долу и в бъдеще, когато
се работи по човешките дела, то няма да е свързано с това, което е извън Трите
сфери. В близкото минало съществата в по-високите сфери видяха всичко това и
преди Фа коригирането голям брой от тях се спуснаха и се преродиха в този
свят. Така за човешките същества те изглеждат същите човешки кожи, но в
действителност хората вътре в човешките кожи сега са различни. Много
същества от високи нива дойдоха, за да получат Фа и се преродиха като човешки
същества, и много са същества от различни далечни космически тела. И
всъщност, докато Дафа учениците утвърждават Фа в този период от време, много
повече хора трябваше да получат Фа, но поради различни причини те са били
отделени още тогава от старите сили, които не биха им позволили да получат
Фа. А по време на това преследване някои същества дори съгрешиха спрямо
Дафа – нещо, което те никога няма да могат да платят напълно - и сега ги очаква
унищожение. А има и такива, които не са съгрешили спрямо Дафа, но не са
способни да се самоусъвършенстват; те ще бъдат хора в новата епоха. Всичко
това са въпроси на бъдещето.

Нека се възползвам от възможността, за да спомена нещо. Напоследък много
Дафа ученици са написали книги. Прегледах някои от тях набързо. Намеренията
зад тях са добри и много от книгите са за самоусъвършенстване, за
преследването и за противопоставяне на преследването. Въпреки това, те не
могат да бъдат разпространявани сред Дафа учениците. Тяхната отправна точка
е утвърждаваща – те утвърждават Фа, като използват формата на книги, спасяват
хората в този свят и правят това, което Дафа практикуващите трябва да правят.
Но както знаете, Дафа учениците трябва да достигнат Съвършенство, така че
нищо не трябва да се намесва на формата, в която днешните Дафа практикуващи
утвърждават Фа – това е изключително важно. Докато изучвате Фа, към него не
може да бъде добавяно нищо от какъвто и да е вид. Така че, абсолютно не може
да разпространявате сред Дафа практикуващите нещо, което не е част от самия
Дафа, и вие абсолютно не можете да се намесвате на Дафа учениците по никакъв
начин.

Говорил съм за тези неща и преди. В днешната специална ситуация и
уникални обстоятелства и с възникването на специфичната ситуация на
преследването, отново наблягам на това. Тези книги могат да бъдат
популяризирани в обикновеното общество; Дафа учениците могат да ги
рекламират, използвайки медиите, установени от Дафа учениците и вие можете
да ги разпространявате в обикновеното общество. Всички вие можете да
помагате в правенето на това и всичко това е добро. Просто вие не можете да
предизвиквате объркване сред Дафа учениците. Отсега нататък, освен Дафа

8



книги, не продавайте на Фа конференции каквито и да било материали, или
аудио или видео материали, и така нататък, които не са част от самия Фа. Още
по-малко трябва да правите Фа конференциите или нашите ученици свои
основни клиенти. Не можете да печелите пари на гърба на Дафа учениците.
Материалите за разпространяване на Фа, разясняване на истината и така
нататък, трябва да са насочени към обществото. Ето как трябва да бъдат правени
нещата.

Сега ще отделя малко време, за да отговоря на някои въпроси за вас.
(Аплодисменти) Можете да подадете листчетата с въпроси. Нека започнем
веднага.

 

Ученик: Може ли да използваме законови средства, за да се справим с
поведението на френските полицаи?

Учителят: Докато китайският лидер бе на посещение във Франция, вие
отидохте там да отправите призив към него и да го приветствате. Първоначално
това беше много добро нещо. Но някои от онези бандити от групата, която
преследва Фалун Гонг, трябваше да предизвикат неприятности, което накара
френските полицаи, които не знаеха истината, да тормозят нашите ученици.
Инцидентът със сигурност беше дело на злото, дело на тази гангстерска банда,
която преследва Фалун Гонг. [Френската полиция] правоприлагащата агенция на
една демократична държава, напълно последва заповедите на друга държава, на
правителство, контролирано от злото, и наруши човешките права. За държава,
която се застъпва за демокрация и човешки права, не мисля, че това е нещо, с
което да се гордее. Напълно уместно е да се използват правни средства за
разрешаване на проблема.   

Ученик: Дафа учениците от Тайланд поздравяват Учителя.

Учителят: Благодаря ви. (Аплодисменти)

Ученик: Докато разясняваме истината, някои ученици не са хладнокръвни и
говорят по краен начин. 

Учителят: Дафа учениците трябва да правят всичко хладнокръвно и с
добродетелни (Шан) мисли. Независимо дали разяснявате истината на хората
или участвате в дейност, трябва винаги да направите така, че хората да виждат
добротата и благостта на Дафа практикуващите. Категорично не правете каквото
и да е твърде крайно. Когато спасявате същества и разяснявате истината, ако
говорите по краен начин, това няма да има положителен ефект. Това е така,
защото, когато ви липсва Шан, вие няма да унищожите злите елементи, които
съществуват в съзнанието на тези хора, които са били отровени, така че няма да
бъдете способни да постигнете положителен ефект. 
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Казвал съм ви и преди, че Шан не е нещо привидно, нито е състояние, което
просто се поддържа на повърхността. Шан наистина идва отвътре и може
единствено да бъде придобито и въплътено чрез самоусъвършенстване. Когато
сте пред съзнателни същества, веднага щом думите излязат от устата ви и
веднага щом вашите мисли се появят, те са в състояние да унищожат лошите
елементи и лошите неща, които тровят хората по света и които съществуват в
съзнанията на хората. И тогава хората ще започнат да разбират и вие ще сте в
състояние да ги спасите. Без мощната сила на истинския Шан в действие, няма
да сте способни да унищожите тези неща и няма да постигнете нищо в
разясняване на истината. Особено тези, които правят нещата по краен начин,
нека ви кажа, че това абсолютно няма да има положителен ефект. Това е така,
защото способностите, които сте придобили в самоусъвършенстването, няма да
се проявят и вашият Шан няма да се прояви. Така че, когато правите нещо, не
бива да имате никакви борбени мисли, това е погрешно. Не отивайте в
крайности, дори когато ходите в консулствата и посолствата. Трябва да бъдете
състрадателни към хората. Но е различно, когато става дума за зли същества.
Когато изпращаме праведни мисли, ние изчистваме злото, което не принадлежи
на човечеството, и демоните, духовете и чудовищата, които са участвали в
преследването. Както и да се справите с тези злочести демони и тъмни слуги, е
добре. Но вие трябва да имате Шан към хората. Не спасяваме ли хора? Тъй като
спасяваме хората по света, как бихте могли да спасявате хората, ако нямате Шан
към тях. 

Ученик: Като се създават повече същества, някои същества стават
егоистични и пропадат. Това ли е една от причините, поради които космосът
се е изродил?  Ще има ли толкова много същества в бъдеще?

Учителят: Егоизмът е основен белег на космоса от миналото. Поради този
белег формиране-застой-упадък-унищожение и раждане-старост-болест-смърт
са неизбежни. В бъдеще Фа ще бъде всеобщо хармонизиращ, съвършен и
безкористен. Промяната в този основен белег на космоса води до
основополагащи промени в космическото развитие и характеристиките на
съществата. Основният белег на космоса е определил основното състояние, в
което се намира космосът. Нечистотата на съществата и дори пропадането на
съществата, които са станали лоши, са причинени от
формирането-застоят-упадъкът-унищожението. А формирането-застоят-
упадъкът-унищожението, от своя страна, е резултат от основния белег на
космоса, но не изглежда да се отнася пряко към основния белег.

Вие сега мислите за въпроси на божествени същества с човешко съзнание.
Не е както вие си мислите. Броят на съществата в космоса е фиксиран и няма
нищо общо с това дали съществата се израждат или не.  

Божествени същества присъстват навсякъде и същества присъстват
навсякъде, и има толкова много от тях, че е невъзможно да се преброят. Знаете за
въздуха – има толкова много частици, които съставят въздуха. Всичко, което
виждаме, когато отворим очите си, се състои от микрокосмични частици и още
по-микрокосмични частици, които образуват частиците на следващия по-голям
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слой. Има същества във всеки слой от частици и има дори гигантски групи от
същества във всеки слой от частици. Някои се проявяват в различни измерения.
В момента не могат да бъдат видени с помощта на научни методи, но те
съществуват. Ето колко многобройни са те – ако вземете една прашинка, върху
нея има безброй същества. И тук нямам предвид бактериите. Ако увеличите една
частица така, че да бъде голяма колкото Земята, погледнете я и ще видите колко
много същества има върху нея. И тази малка прашинка не е
най-микрокосмичната частица. Има още по-микрокосмични частици, дори още
по-микрокосмични частици и такива, които са почти безкрайно микрокосмични.
Говорех по отношение на микрокосмичните неща там. Тогава какво да кажем за
по-големите частици? В макрокосмоса, колко същества има в гигантски
космически тела, които са по-големи от молекули, дори по-големи и дори още
по-големи?! Колко същества трябва да има общо?! Космосът е богато,
разнообразно и невероятно огромно космическо тяло. Всичко е живо и всичко е
същество. Има толкова много същества, че са навсякъде. Дали съществата са
добри, или не, няма нищо общо с техния брой. Продължителността на живота
на всички същества се определя от природата на стария космос; в миналото
законът на формиране-застой-упадък-унищожение причиняваше това. В бъдеще
Фа ще бъде всехармонизиращ и съвършен. 

Ученик: Сегашният ни външен вид идентичен ли е с външния вид на нашата
душа (юеншен) и с външния ни вид, след като сме завършили
самоусъвършенстването?

Учителят: Говорил съм за това преди. Колкото по-високо отивате, толкова
по-прекрасни и млади [ще изглеждате] и все пак още ще изглеждате като себе си.
Независимо дали днес сте стари, млади или на средна възраст, душата ви може
да не е такава. Но колкото по-високо отивате, толкова по-прекрасни и по-красиви
ще изглеждате, със сигурност. Е, тъй като това е прекрасно, да бъдеш прекрасен
включва и да бъдеш красив. Така че, когато достигнете много високо ниво, да
речем че сте се самоусъвършенствали до определено ниво, ще откриете, че сте
толкова красиви, че не изглеждате така, както сега и че изобщо не изглеждате
като хората на Земята. Това е проявление на сферата, което идва от изкачването
там извън човешкото.

Ученик: Къде в тялото енергийното поле е особено силно? (Хората се
смеят)

Учителят: Това е от нов ученик. Няма разлика къде, силата е една и съща
навсякъде. Просто различни части на вашето тяло са чувствителни. Вие се
чудите къде е чувствително и къде е особено силно. Под ефекта на гонг,
промените са едни и същи навсякъде във вашето тяло. 

Ученик: Има някои ученици в континентален Китай, които не са
пристъпили напред, защото се страхуват. Какво ще бъде тяхното бъдеще?
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Учителят: В момента не искам да казвам нищо окончателно за тези неща.
Всъщност, всички вие сте съвсем наясно относно това: когато човек се е
облагодетелствал от Дафа, но за да се защити, когато Дафа е изправен пред
изпитание, той не казва нищо за реалната ситуация, заслужава ли спасение този
човек? Нека ви дам един прост пример. Имало един човек, който видял, че друг
човек е в опасност и спасил живота му. След това човекът, чийто живот е бил
спасен, вижда, че човекът, който е спасил неговият живот, е в голяма беда, но го
пренебрегва. Това добър човек ли е? Вие сте същество, създадено от Дафа, и
имате нов живот, даден ви от Дафа, така че, когато възникне ситуация, при която
всички Дафа ученици биват преследвани и на Дафа се нанася вреда, а вие не сте
способни да защитите Дафа, дали все още сте Дафа практикуващ? Не можете
дори да бъдете наречен добър човек в най-основния смисъл на думата. Освен
това вие наистина сте се облагодетелствали [от Дафа]. В очите на божествените
същества вие сте най-лошото същество, дори по-лошо от тези, които директно
са преследвали Фа. Това е така, защото хората, които са преследвали Дафа
практикуващите, не са се облагодетелствали от Фа. Така че такъв човек е дори
по-лош от тези зли хора. Нещо повече, това е Великият Закон, който е сътворил
всичко живо в космоса. Що се отнася до това как ще се справят с тях, Фа има
своите стандарти. 

Ученик: Дали изразът „грешна мисъл“ в стиха: „грешните мисли
отпращай / и така Буда ще постигнеш с по-малко препятствия” [2] се отнася
до мисловна карма?

Учителят: Да, точно така. Мисловната карма се проявява предимно като
залитане в полети на фантазията или отдаване на неудържимо въображение,
което е човешка привързаност. През повечето време това са необуздани мисли на
желание да получиш неща, които човек желае, неща, които иска, но не може да
получи. Ето защо те са наричани „грешни мисли“, мисли, които са безполезни,
безплодни. (Учителят се усмихва) Това е идеята. 

Ученик: Когато съобщаваме новини от Тайван, каква гледна точка трябва
да използваме, за да подчертаем контраста между двете страни на Пролива?

Учителят: „Когато съобщаваме новини от Тайван, каква гледна точка трябва
да използваме, за да подчертаем контраста между двете страни на Пролива?“
Въпросът не е написан ясно. Това, което всъщност се опитвате да кажете, е, че те
имат различно отношение към Фалун Гонг. Как да съпоставим двете? Нагласите,
които двете страни на Пролива поддържат, сами по себе си създават контраст. Те
имат едно и също потекло и еднаква култура и все пак двете места имат две
различни нагласи към Дафа. Не е ли това само по себе си контраст? В статиите
за разясняване на истината можете да ги разграничите и да помогнете на хората
в света да видят това. 

Ученик: Как да разясняваме истината на големи корпорации?
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Учителят: В този момент аз не правя разлика дали това са големи
корпорации или малки корпорации. Независимо от всичко, ние трябва да спасим
всички тези, които трябва да бъдат спасени. Трябва да правите всичко, което
трябва да направите, да спасите всеки, който може да бъде спасен и да правите
всичко, което можете да направите. Дали хората искат да бъдат спасени, е техен
въпрос. 

Ученик: Един Дафа ученик в нашата област е твърде зает да върши Дафа
работа и по този начин е пренебрегнал отговорностите, които се предполага
да изпълнява в семейството си.

Учителят: Ученикът, който повдигна този въпрос, изглежда също има
привързаност. Не се опитвайте да използвате устата на Учителя, [за да
критикувате другите]. Това, което съм ви казвал, е, че вие трябва да бъдете добър
човек, където и да сте, и другите да казват, че сте Дафа практикуващ. Вие трябва
да се справяте с нещата в семейството си добре и да се справяте с нещата на
работното си място добре. Като Дафа практикуващи, колко добре сте се
самоусъвършенствали се отразява именно в тези области, пред хората по света.
Може да кажете: „Аз съм се самоусъвършенствал добре, аз съм Дафа
практикуващ“. И все пак, когато имате работа с хората по света, поведението ви
в тази област не е добро. (Учителят се усмихва) Нали? Разбира се, някои от
нашите Дафа ученици са се усъвършенствали добре, но просто са пренебрегнали
тези неща. Но състоянието, при което се самоусъвършенствате добре, не е нещо,
което може да се изиграе, просто такъв е човекът, който се самоусъвършенства.

Ученик: Онова главно зло в Китай, което беше избрано от старите сили,
трябва да има позорно минало. Може ли Учителят да ни разкаже за миналото
му.

Учителят: Всъщност, то няма много предистория. Това беше кълбо от зъл
въздух, изпускан от гниещо тяло, което беше на хиляди години, и се превърна в
ембрион на жаба и беше избрано от старите сили. Бидейки склонен към завист,
която произтичаше от неговата избухливост и дребнавост и чрез правенето на
машинации в бюрократичните кръгове, то разви свои начини да наранява хората,
за да напредва, образувайки клики, нямайки благородни стремежи,
подлизурствайки и правейки крайно безсрамни неща. Старите сили почувстваха,
че то напълно отговаря на стандарта за човешка измет – то отговаряше повече от
необходимото на всички изисквания – и притежаваше всички видове порочност.
Старите сили го харесваха невероятно и знаеха, че то със сигурност ще бъде
много полезно, когато времето настъпи. То беше избрано от старите сили и след
това беше преднамерено моделирано. Когато правеха избора тогава, те търсиха
нещо, което е зло и глупаво. Ето защо, то изцяло се държи така. 

Ученик: Моля, кажете ни повече за значението на изпращането на
праведни мисли и призоваването пред консулствата и посолствата. Ние
практикуваме пред тях всеки ден в дъжд или слънце. Въпреки че условията са
лоши, всички сме напълно непоколебими. 
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Учителят: Консулствата и посолствата в различни държави са местата,
където китайците, живеещи зад граница, могат да отидат да изразят своите
възгледи. Разбира се, че можете да отидете там. Там също има хора, които могат
да бъдат спасени. Така че, това има голямо значение. Също така всичко това,
което правите там, може да бъде видяно от хората по света. Но за Дафа ученици
това наистина е напрегнато. На север зимата е много студена, с нейните ледени
ветрове, които смразяват до кости и все пак Дафа учениците продължават своите
усилия. Те са невероятни, наистина невероятни! Всеки върви по своя път на
утвърждаване на Фа. Тези ученици също вървят по своите собствени пътища на
утвърждаване на Фа.

 Ученик: Често сте говорили за великата добродетел на Дафа учениците.
Разбира се, аз вярвам на всичко, което казвате. Но ми е трудно да видя
могъщата сила на малките неща, които правя. Те просто изглеждат като
капка вода в огромна река. Ще продължа да изучавам Фа и нещата ще станат
ясни чрез изучаване на Фа. 

Учителят: Това се усеща така, защото в основата си всички същества в
човешкото общество живеят в заблуда и човешките същества са най-заблудени. 
Говорил съм с вас за целта на това. Тя е, да се даде на човешките същества
възможност да се завърнат, възможност да се самоусъвършенстват, докато са в
заблуда. Макар и да не са в състояние да видят реалната картина, ако хората са
все още способни да се справят добре и на всичкото отгоре упорстват в
самоусъвършенстването насред страдание, тогава това е ключът към
завръщането. Ако всички хора можеха да видят истинската картина на космоса и
съществуването на божествените същества, тогава всеки би се справил добре.
Не би имало никаква нужда да се говори за даване на възможност на човешките
същества и не би било необходимо да се спасяват човешки същества. Всеки би
се опитал да се справи добре. Всеки ден те вече не биха искали да правят нищо
друго, и вече не биха искали нищо повече – те всички биха искали да се
самоусъвършенстват. В този случай ще се брои ли това все още за
самоусъвършенстване? Дори да бяха способни да се самоусъвършенстват, мисля,
че те определено биха се самоусъвършенствали доста бавно, тъй като щяха да са
видели истинската картина - „Божествените същества са точно там. Там е целта.
Да тръгваме и няма да спрем, докато не достигнем там“. Но докато сте в тази
заблуда, вие не можете да видите края и не можете да видите целта си. И дори не
можете да видите истинският ефект от тези великолепни неща, които правите.
Именно в такава среда, ако сте в състояние да изплувате от нея и да успеете в
самоусъвършенстването, всички божествени същества ще бъдат спечелени. Те
ще си помислят, че след като сте преминали през такива трудности, били сте в
такава заблуда и в среда, в която има всякакви смущения, и сте устояли на
всички видове светски изкушения като слава, личен интерес и емоция, вие сте
успели да се откъснете и да излезете от човешката същност. Само тогава
божествените същества ще бъдат спечелени. Само тогава те ще помислят, че сте
забележителни и достойни да бъдете божествено същество. Това е велика
добродетел. Ако всичко това не беше така, Трите сфери и човечеството щяха да
бъдат същите, като другите нива на космоса, като истинската картина щеше да е
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позната на всяко ниво. Тогава това тук нямаше да е човечеството, това тук щеше
да е свят на божествени същества. Най-малкото бихме могли да кажем, че това
са божествени същества на най-ниското ниво, вместо човешки същества, които
са на това най-ниско ниво. Ето как тези неща са свързани. Когато днешните
Дафа ученици са в състояние да се справят добре с това, което трябва да правят,
и успеят да преминат през тези няколко години, изпълнени с изпитания и
трудности, в бъдеще ще видите всичко. Ценете го. Ценете го! Трябва да цените
частта от пътуването, която вече сте завършили, и също трябва да се справите
добре с това, което ви предстои. (Аплодисменти)

Ученик: Как да разбираме китайския йероглиф „бей“ в израза „си бей“
(състрадание /милосърдие)?

Учителят: Аз не предавам Дафа, за да обяснявам думи, защото тези неща са
твърде незначителни, толкова незначителни, че не означават нищо. Нека ви дам
две изречения: „Без „нищо“, това е човешка емоция. Ако е човешка емоция,
тогава не е бей (състрадание)“. [3]

В човешкото общество, в продължение на много дълго време, както съм ви
казвал и преди, Китай е бил сцената на това грандиозно шествие на историята. В
продължение на хиляди години основите на всичко бяха непрекъснато полагани
за човешките същества, така че, когато дойде времето за получаване на Фа, те да
имат правилна култура, мислене, поведение, начин на живот и способността да
разпознаят и разберат Фа; то също така включваше как насред заблуда хората ще
бъдат повлияни от привързаности и няма да са способни да видят истинската
ситуация, и все пак, едновременно с това, стига да развият праведни мисли чрез
изучаване на Фа, те ще са способни да се освободят от нея. Точно такава среда
беше създадена. Наистина бяха вложени огромни усилия в нея и днешното
човечество беше създадено. Но поради намесата на старите сили, това, което
имаме тук, вече не е най-добрата ситуация и аз просто се възползвам от нея
разумно. Има много бели ученици, чернокожи ученици и ученици от други
етноси. Днес вие не сте в обстановката на континентален Китай, но нека ви
кажа, че в хода на историята, почти всеки в света е излязъл от континентален
Китай. (Аплодисменти) Вашето мислене е различно от това на днешните
китайци. Но в един момент в историята вие сте положили основата на този
начин на мислене. Дълбоко в своето същество вие разбирате. С други думи, вие
можете да разберете Фа, който предавам днес. Думите на повърхността на [всеки
език] са различни, но това, което се съдържа вътре, е едно и също. Вие сте в
състояние да знаете какво се съдържа във Фа и сте в състояние да преживеете и
усетите това, което се съдържа във Фа. Ето защо вашето самоусъвършенстване
няма да бъде засегнато. 

Така че, [понятието] „си бей“ е създадено, когато културата е била
установявана за човечеството. „Си бей“ описва състоянието на проявено
божествено чувство, чувство, което надминава човешките същества. Разбира се,
терминът „си бей“, съставляван от два символа, сега се използва и в
обикновеното човешко общество, но определено не е нещо, което човешките
същества могат да постигнат. Това се случва, защото днешната култура се е
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объркала. Хората не вярват вече в божествени същества и повече не знаят, че
трябва да се самоусъвършенстват. Хората се осмеляват да богохулстват срещу
Буди, срещу Фа и срещу Богове, и използват термини от самоусъвършенстването
сред обикновените хора. Хората са направили всичко това. Но това не са
обикновени човешки термини. Просто обикновените хора са ги приели и ги
използват. 

Ученик: „Цялата нация ще му се противопостави“. Бихте ли обяснили
това по-подробно? 

Учителят: Небесните тайни не могат да бъдат разкрити твърде рано.
(Учителят се усмихва.) (Публиката се смее, ръкопляска.) Както съм ви казвал и
преди, преследването на Фалун Гонг предизвика недоразумения относно Фалун
Гонг сред китайския народ, така че, това, което казвам е, че макар много хора да
не са запознати с Фалун Гонг, всеки осъжда този зъл водач. Не е ли така сега?
(Аплодисменти)

Ученик: В последно време се боря със силен елемент. Чувствам сякаш няма
да бъда способен да го поддържам и никога не съм се чувствал толкова уморен
психически и физически. 

Учителят: Изпращайте праведни мисли, за да прочистите тъмните слуги.
Понастоящем, всеки път, когато Дафа учениците имат неестествена и
продължителна намеса, докато утвърждават Фа, тогава това трябва да е работа
на тъмните слуги. Когато ги елиминирате, се уверете, че сте ги разложили
напълно. Но онези ученици, които получиха Фа по-късно или пристъпиха
напред по-късно, вашето самоусъвършенстване и утвърждаване на Фа в същото
време са обединени в едно и това ще направи натискът върху вас да изглежда
дори по-голям. Разбира се, това е самоусъвършенстване и докато имате силни
праведни мисли, вие със сигурност ще бъдете способни да го преодолеете.
Непременно ще има трудности. Човешките същества имат карма, преди да се
самоусъвършенстват, трябва да елиминират карма по време на
самоусъвършенстването, и когато елиминират карма, те страдат. Това е кармата,
която дължите отпреди и Учителят не може да я премахне напълно за вас. Ако
трябваше да станете божествено същество, без да изплатите нито един кармичен
дълг, божествените същества биха намерили вашето присъствие за нередно:
„Как може да си сред нас? Изплатил ли си онези дългове, които дължиш? Те
всички бяха свалени и изплатени от твоя учител. Откога работи така?“. Разбира
се, че не работи така и поради това вие трябва да изтърпите известно количество
страдание, когато се самоусъвършенствате. 

Но, относително казано, за учениците извън континентален Китай,
страданието, което понасяте, е много далеч от страданието, понасяно от
самоусъвършенстващите се в миналото. Колко трудно е било тогава! Днес не е
толкова трудно. Знаете ли къде лежи страданието днес? В миналото хората са
страдали, както психически, така и физически, а сега вие страдате, само когато
не можете да изоставите привързаностите си. Вашето страдание идва само от
нежеланието да изоставите привързаностите си: „О! Как така се чувствам
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толкова ужасно! Защо някои хора винаги се отнасят с мен толкова лошо? Защо
тялото ми винаги елиминира карма?“. Човешките същества просто не могат да
изоставят тези неща. Какъв е максимумът, който можете да изоставите? Могат
ли вашите мисли да бъдат праведни и можете ли да бъдете като истински Дафа
ученик? Бъдете праведни, достойни и уверени, и разглеждайте себе си като Дафа
ученик. Ако наистина можете да изоставите своите привързаности при всякакви
обстоятелства и се отнасяте към себе си като към Дафа ученик, който е различен
от обикновения човек, вярвам, че всичко ще се промени. Дългогодишните
ученици са изпитали това дълбоко, защото са преминали през всичко това. Така
че по-новите ученици трябва да питат и да търсят съвет от дългогодишните
ученици в тези области по-често и да прекарват повече време в четене на Фа,
който преподадох преди. Тези въпроси са били обяснени доста подробно. Друго
нещо е, че напоследък лошите божествени същества (тъмни слуги), които са се
промъкнали в Трите Сфери, също пряко участват в преследването на Дафа
ученици. Много често те са били тези, които са правили нещата. Когато
изпращате праведни мисли, ги унищожете и елиминирайте смущенията.

Ученик: Много съм благодарен на Учителя, че ме спасява. Но аз съм в
сериозен финансов дълг и имам всякакви видове човешки мисли и привързаности.
Много съм разтревожен. Учителю, моля помогнете ми. 

Учителят: Мога да ви спася, но не мога да ви помогна поради онези
причини. (Публиката се смее) Аз мога единствено да ви кажа да се
самоусъвършенствате. Ако кажете: „Аз дължа толкова много пари сега, не мога
да успокоя съзнанието си и да се самоусъвършенствам. Учителю, помогнете ми
да забогатея и да разплатя всички пари, така че да мога да се
самоусъвършенствам без грижи“, нека ви кажа, че това не е
самоусъвършенстване. Не искам да се самоусъвършенствате по този начин. Това
е така, защото всички човешки същества имат дългове за изплащане, които
дължат тук и там, и имат страдания, през които трябва да преминат, и точно по
време на такива трудности вие показвате дали можете да се
самоусъвършенствате. Ако можете, тогава всичко може да се промени. Но
самоусъвършенстването ви трябва да бъде стабилно, истинско и мотивирано от
самите вас. Ако кажете: „Аз ще се самоусъвършенствам и ще правя
упражненията всеки ден“, но дълбоко в себе си тайно си мислите: „Докато
практикувам, Учителят каза, че всичките ми проблеми ще бъдат премахнати и
променени“, тогава, ако имате такива мисли, нещата няма да се променят. Това е
така, тъй като в този случай вие имате пропуск и прикривате своите
привързаности. Вие можете да заблудите себе си, но не можете да заблудите
божествените същества. Когато наистина станете самоусъвършенстващ се,
станете праведно мислещ и почтен Дафа ученик, всичко ще се промени. 

Въпреки това има някои случаи, където тъмните слуги се намесват. Вие
трябва сериозно да елиминирате намесата с праведните си мисли. 

Ще спомена друго нещо мимоходом. Напоследък много ученици са
забелязали, че много малък брой ученици са неуважителни към Учителя.
Истината е, че аз мога да простя всичко това, но бъдете внимателни: различните
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фактори на старите сили и съществата в космоса, които не са били коригирани
от Фа, няма да го направят. Те ще атакуват това и ще направят каквото си
поискат с вас. Такива неща се случваха доста често, когато преподавах Фа в
континентален Китай преди. Когато някой е неуважителен към Учителя, те със
сигурност ще го избутат към противоположната страна. Всички същества
дойдоха за Фа, за да изиграят или положителна, или отрицателна роля. Тези,
които играят отрицателна роля, ще бъдат унищожени накрая. Така че, когато
видят ученик да действа по този начин, те определено ще избутат този човек към
другата страна и ще го накарат да извърши колкото може повече лоши неща от
този момент нататък. 

Изключително опасно. Така че, щом възникнат такива ситуации, старите
сили ще направят това на момента, защото ще са намерили причина да го
направят. Те ще кажат, че големият дълг на човека е бил елиминиран от неговия
Учител, който е загребал същество като него – същество добро, колкото
съществата в ада – позволил му е да се превърне в божествено същество и му е
дал толкова много неща. Въпреки че той не ги вижда, всички тези неща са
реални и са му дадени. Те ще мислят: „Как смее да се отнася към своя Майстор
по този начин?“. И така, те ще настояват да го избутат към другата страна, да го
накарат да направи лоши неща и в крайна сметка да го унищожат. 

Разбира се, аз не признавам тези подредби на старите сили и не им
позволявам да правят онези неща. И затова правя най-доброто, за да накарам
учениците да осъзнаят тези неща сами. Но ако нашите ученици не обръщат
внимание на това, за вас ще бъде трудно да се освободите от този вид
препятствия. Този въпрос просто ми дойде на ум преди малко. Трябва да вземете
това насериозно – всички отклонения от пътя са изпълнени с опасности и
капани.  

Ученик: Получих Фа само преди седем месеца. Аз ученик от Фа
коригирането ли съм? Ще се върна ли обратно, когато Фа коригира човешкия
свят?

Учителят: Не мога да кажа, че това, което питате, е погрешно. Но вие имате
привързаност там. Независимо дали сте по-нов ученик или дългогодишен
ученик и без значение в коя категория от ученици попадате, сега, след като сте
влезли през вратата на самоусъвършенстването в Дафа – сега, когато сте влезли
през вратата на истинското самоусъвършенстване - не бъдете привързан към
нищо. Една единствена човешка мисъл може да се превърне в пречка, която
спъва напредъка ви. Ето защо има една поговорка в самоусъвършенстването:
„Имай желанието да се самоусъвършенстваш, без желанието да получиш гонг“.
Можете да се самоусъвършенствате, но не можете да бъдете привързани. Когато
нямате човешки желания и не сте привързани към нищо, вие ще се
самоусъвършенствате бързо, ще се подобрявате бързо и ще имате по-малко
изпитания. Винаги, когато имате привързаности, вашето самоусъвършенстване
ще бъде бавно. 
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Не се тревожете за това дали сте ученик от периода на Фа коригирането или
бъдещ ученик. Сега, след като сте започнал да се усъвършенствате, вие вече сте
същество, на което безброй други същества завиждат. Така че, просто вървете
добре по пътя си. С всичко, което едно същество прави в космоса, то ще получи
отплата за това. Ще има отплата за правенето на добро, и ще има отплата за
правенето на лошо. Самоусъвършенстването, разбира се, също включва отплата
– това е добрата отплата за постигането на небесен ранг, за утвърждаване на
вашия небесен ранг. Това е абсолютна истина в космоса. Не мислете твърде
много и не се тревожете за това какво е вашето положение. Ако можете да
правите това, което е нужно и можете да се самоусъвършенствате, тогава давайте
и се самоусъвършенствайте. 

Ученик: Учителю, моля обяснете „доброжелателни решения“.

Учителят: Като казах „доброжелателни решения“, имах предвид начин, по
който съществата в космоса се асимилират с Фа по време на Фа коригирането.
Някои същества не са достойни за доброжелателно решение, в който случай
каквото трябва да се направи, ще бъде направено. Някои същества, които са
съгрешили срещу Фа коригирането, те заслужават още по-малка възможност за
доброжелателно решение. В момента, в който Фа коригирането премине, те
биват прочистени. Съществата, които са обработвани с доброжелателно
решение, се сливат с Фа по най-добрия начин. И Дафа учениците получават
нещо дори още по-добро от доброжелателно решение, защото Дафа учениците
се самоусъвършенстват активно и се усъвършенстват към бъдещето, така че то е
по-ценно от получаването на доброжелателно решение. 

Ученик: Всички френски Дафа ученици изпращат своите най-добри
пожелания на Учителя. 

Учителят: Благодаря ви. (Аплодисменти)

Ученик: Във Франция има Дафа ученик с психически проблеми. Веднъж,
докато раздаваше листовки на китайски туристи, той загуби контрол и
започна да крещи пред много китайски туристи, което имаше отрицателен
ефект. Когато изпраща праведни мисли пред посолството, той не може да
остане спокоен и е написал неща из цялото китайско посолство. 

Учителят: Когато става въпрос за тези неща, като Дафа ученици, вие трябва
да се справяте с тях добре. Този ученик не може, като Дафа практикуващ, да
прави нещо подобно. Ние можем само да спасяваме същества със състрадание.
Правенето на неща неразумно ще доведе до отрицателни последици. 

Когато много малко ученици не могат да държат собствените си емоции под
контрол, други ученици трябва да ги спрат. Дафа практикуващите са едно.
Трябва да се координирате помежду си и да не допускате такива неща да се
случват повече. И когато те се случат, трябва да разрешите проблема по
подходящ начин. Ако човекът наистина има психически проблеми, тогава мисля,
че трябва да се опитаме да убедим този ученик да практикува у дома; Учителят
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все пак ще се погрижи за него и няма нужда да излиза на обществени места. Ако
не става дума за психически проблеми, тогава вие трябва да му помогнете. 

Ученик: Всичко в космоса има известна предопределеност. Някои същества
са обречени да бъдат унищожени. Какво определя това за този вид същество?

Учителят: „Всичко в космоса има известна предопределеност“ се отнася за
космоса като цяло. Например, старите Фа истини предопределиха факта, че
космосът ще премине през формиране-застой-упадък-унищожение. Това е
степента на мъдрост на стария Фа. Въпреки че съдбата на космоса е
предопределена като такава, и въпреки че основите на конкретните същества в
него са свързани с космоса исторически, що се отнася до това какво конкретно
прави едно същество и колко карма има, то трябва да плати за всичко това и ако
кармата му стане голяма, то ще бъде унищожено. Всичко това са въпроси,
свързани със самото същество. А също и каква посока поема самото същество,
това са неща, които в основата си са нестабилни. Но чрез това, което едно
същество прави, хората могат да видят какво ще се случи с него в космоса след
това, и след това, и след това. С други думи, извън обхвата на времето в това
наше измерение, в друг обхват на времето, можете да видите това, което той ще
направи по-късно, продължение на сегашното му състояние. Ако настоящото му
състояние внезапно се промени, тогава неговото състояние в следващия етап
също ще се промени, така че тези неща са нестабилни. Но цялостната съдба на
формиране-застой-упадък на космоса е стабилна. 

Ученик: [Дали някой може да стане] Дафа практикуващ до голяма степен
се определя от предопределената му връзка с него? Тогава каква е
първопричината за предопределените връзки? 

Учителят: Говорил съм за предопределените връзки в „Джуан Фалун“ и съм
говорил за тях в много други Фа лекции. Специално съм говорил за
предопределените връзки на Дафа практикуващите. Има три вида, Дафа
практикуващите попадат в три вида ситуации. Не мисля, че трябва да го
повтарям тук, тъй като нямаме много време. Може да не успея да отговоря на
всички въпроси. (Учителят се усмихва.) Потърсете моето Фа преподаване
отпреди. 

Ученик: Много приятели самоусъвършенстващи се имат различни
виждания за това как ние трябва да усъвършенстваме и завършим Фа на това
човешко ниво. 

Учителят: Усъвършенстване и завършване на това човешко ниво? Това е
неправилно твърдение. Ако не сте направили нещата добре, това е въпрос на
самоусъвършенстване и не включва никакъв аспект на „усъвършенстване и
завършване“.

Ученик: Как може човек да преодолее своята вродена основа (гъндзи) или
нейните ограничения?
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Учителят: Не трябва да бъдете привързани към тези неща в
самоусъвършенстването. Това не е от значение. Не се тревожете каква е вашата
основа. Когато едно същество е успяло да влезе в Дафа днес, неговата основа не
е лоша. Погледнете хората по света – има повече от 7 милиарда души в света и
колко са Дафа практикуващите от периода на Фа коригирането? И все пак вие
сте един от тях. Така че, защо все още трябва да говорите за вашата основа?
(Аплодисменти)

Ученик: Докато сме част от група, ако няколко координатори на проекти
имат силни човешки представи, как можем да успеем да работим заедно
по-добре?

Учителят: Всеки Дафа ученик се самоусъвършенства, всеки човек върви по
своя собствен път и всеки човек все още има човешки привързаности, поради
което все още можете да се самоусъвършенствате. Тогава човешките
привързаности ще се проявят. Не бъдете без желание да работите с други
ученици, когато има разногласия или различия в мненията. Запомнете, че всички
вие сте преминали през това състояние и от време на време всеки човек може да
изпита това състояние. Трябва да прощавате на другите и да проявявате
разбиране към другите и трябва да си помагате един на друг. Да бъдете способни
да работите заедно и да правите добре нещата, които Дафа учениците правят, за
да утвърждават Фа – това е, което трябва да правите сега.

Ученик: Какво ще стане с тези държави, където няма Дафа ученици? Как
трябва да разпространим Фа и да разясним истината в онези далечни страни? 

Учителят: Дафа практикуващите правят това, което Дафа практикуващите
трябва да правят. Ако сте в състояние, можете да отидете да го направите.
Можете да отидете да разпространите Фа на места, където няма Дафа
практикуващи. Но когато става въпрос за места, където е твърде трудно, или
места, които имат много близки отношения с тази група гангстери в Китай,
която преследва Дафа учениците, засега не трябва да отивате, защото има неща,
които ще трябва да се направят по време на следващия етап. 

Ученик: Ако съществата отново се изродят в бъдеще, ще бъде ли отново
необходимо Фа коригиране?

Учителят: Това е нещо, което никога не се е случвало преди и вероятно
никога няма да се случи отново. 

Ако съществата в космоса бяха станали още по-изродени, тогава Фа
коригирането не би могло да бъде извършено. Фа коригирането се случи, това
начинание започна точно във време, когато съществата в космоса и човечеството
вече не бяха достатъчно добри и бяха на път да бъдат прочистени, но не бяха
достигнали до точката да са отвъд спасение. Тогава Фа беше предаден. Ако
наистина станат толкова лоши, колкото съществата, които отиват в ада, то в този
момент те не са вече достойни за спасение, въпреки че със сигурност мога да
направя каквото поискам и бих могъл да ги спася. 

21



Ученик: Когато една ракета пътува отвъд обхвата на деветте главни
планети, ще премине ли тя отвъд Трите сфери?

Учителят: Това е само обхватът, който е съставен от слоя молекулярни
частици. Наистина е трудно да се използва човешки език, за да се опише
обхватът на Трите сфери. Докато ви казвам колко са големи Трите сфери,
използвам понятия, достигнати с човешки сетивни възприятия и от частиците,
които са на същото ниво. Най-голямата разлика между това как божествени
същества и човешки същества гледат на космоса е, че божествените същества не
гледат на нещата въз основа на структурата на този един слой от частици. Те
едновременно гледат нещата от всички посоки и триизмерно, въз основа на
комбинираните космически структури на различните слоеве частици под това и
различните слоеве частици над него. Те могат да видят целия структурен облик
на нещата на различни нива в космоса и да видят как изглеждат те на
основополагащо ниво. Човешките същества, от друга страна, могат да видят
само този свят, който е съставен от този молекулярен слой от частици; те могат
да виждат единствено неща, които са съставени от този слой частици. Но
космосът не е съставен само от този един слой частици. Човешките същества не
могат да видят истинската картина; човешките същества могат да видят само
този един слой. Това е резултат от разделянето и ограничението, което се дължи
на различни фактори и на ограниченията на структурата на човешкото око,
всички от които имат за цел да създадат тази невярна картина от неща за
човешките същества. На хората просто не им е позволено да видят истинската
картина. С други думи, дори когато става въпрос за неща, които са съставени от
този слой от частици, на човешките същества не им е позволено да видят
пълната картина, и на човешките същества им е дадено този вид око, именно за
да ограничава тяхното възприятие за космоса, което допринася за тази култура
тук. Всичко е създадено с определена цел. 

Знаете, че освен инфрачервена и ултравиолетова светлина, има и други
невидими видове светлина и недоловими звуци, но те съществуват. Днешните
научни устройства могат да открият и разпознаят, че те съществуват, но
човешките очи не могат да ги видят. С други думи, на човешките очи дори не е
позволено да видят всички неща, които са на това ниво на човешкия свят. Видът
свят, който е позволено хората да виждат, е преднамерено проектиран така, че
познанието на човешките същества е стабилизирано в това състояние. Но
всъщност, то не е абсолютно стабилно или непроницаемо – посредством
самоусъвършенстване човек може да го преодолее. Но доколко може да пробие
човек и колко от истината на космоса може да види, зависи от нивото на
усъвършенстващия се. И обратно, колкото по-материалистичен е човек, толкова
повече е хванат в капана на този лабиринт. Колкото по-материалистичен е човек,
толкова повече неговите мисли и разбирания са хванати в капана на тази
„реалност“ и толкова повече той е вътре в тази „реалност“.

По-големите граници на Трите сфери са с размер на малката вселена.
Границите на Трите сфери в микрокосмоса са всъщност, когато ги погледнете в
микрокосмоса, бих казал, че „на сантиметри“ е преувеличено. Знаете, че
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микрокосмичните частици съставят частици с едно ниво по-високо. С други
думи, всички частици на различните нива са съставени от по-малки частици
едно ниво по-надолу. Може да се каже, че границите на Трите Сфери са точно
тук, точно насред всичко, в микрокосмоса на всички неща. Няма разстояние по
начина, по който съвременните хора го мислят или разбират – почти не можете
да изчислите разстоянието им. Но частиците от различните нива, които
съставляват Трите сфери, имат своите граници на различни нива. Тоест, когато
ги гледате на различни равнини, различните нива имат своите граници и
разстояния. Космосът е много сложна същност. Трите сфери, за които говорим,
са обхват, който беше определен да бъде използван от бъдещото Фа коригиране.
Но има еднакви частици в еднакви състояния, които съществуват заедно с Трите
сфери и те са свързани с дори по-обширна сфера. И много божествени същества
на най-високите нива обикновено също наричат това „най-ниското ниво“. Трите
сфери, за които говорим обаче, са този специално определен обхват. Обхватите
на тези други свързани измерения, които са съставени от частици от същия клас
като тези в Трите сфери, са невероятно огромни. 

  Ученик: Защо Дафа учениците ви наричат Господарят на Будите? Защо
така сте дошли от по-високо, по-отдалечено място?

Учителят: (Учителят се усмихва) Всъщност, нямам никакви титли. Само
защото написах в едно от писанията си „Милосърдието на Господаря на
Будите...“, учениците спекулираха: дали Учителят е господарят на Будите? В
действителност, както и да ме наричат хората, е неточно. Животът на всеки
човек има място на произход в космоса и в същото време има по-древни
отдалечени елементи и това включва същества на най-ниските нива - дори
тревата на земята има място на произход и по-отдалечени фактори. има различни
планети в различни исторически периоди; и през дългия лъкатушещ ход на
историята на космоса, планетите и частиците непрекъснато се разпадат и след
това се възраждат, разпадат се, възраждат се, непрекъснато се обновяват. И
много от от праха в космоса може да са елементи на същества, които са се
разпаднали много, много отдавна. Много от калта, която е паднала на земята,
може да е материя от много, много далеч назад. После тревата абсорбира
материя от тази пръст и може би тази трева също има различни елементи от
много назад. Тук говорим за това от гледна точка на повърхността на материята.
Всичко е живо – докато съществува, то е живо. 

От друга гледна точка Библията казва, че Йехова е създал човека от кал. В
действителност, това, което Йехова е създал, е един вид бели хора, а не всички
бели хора. Белите хора не всички принадлежат към един човешки вид – те са
били създадени от няколко божествени същества. Жълтите хора също са били
създадени от няколко божествени същества. И други народи, като например
народът на Индия, древните египтяни и т.н., всички са били създадени от
различни божествени същества. Хората вярват, че Бог е създал човека по свой
собствен образ, докато в действителност просто така работи способността на
едно божествено същество – човекът, когото създава, трябва да бъде от
най-ниската му част и от най-ниското ниво на неговите частици, това е всичко.
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Простичко казано, това е частица от долната част на стъпалото на божественото
същество; можете също да я наречете клетка. Вече съм ви казвал в предишните
ми Фа лекции, че всяка клетка на едно същество - хора, животни, растения и т.н.
- е в образа на главното тяло. 

Всичко от човешките същества, които са били създадени в миналото,
включително всичко, което съставлява техните души и същества, е създадено с
вещества и елементи от Трите сфери. Тогава, разбира се, божествените
същества, които са създали различните народи, ще бдят над своите хора. Това
продължи до неотдавна, когато времето Дафа да бъде разпространен
предстоеше, в който момент много от душите вътре в човешките кожи се
състояха от същества, спуснали се от високи нива, вместо от душите на човешки
същества, както преди. Друго нещо, което трябва да бъде изяснено, е, че всичко,
съставено от слоя частици на нивото на човешката повърхност, се нарича
човешка кожа и това включва костите на човека, вътрешните му органи, както и
кожата му на повърхността. Тази повърхностна човешка кожа умира от старост,
но много от нещата, които повърхностната човешка кожа получава по време на
своя живот, се предават на следващото поколение. Векове след векове, поколение
след поколение, хората са предавали културното съдържание, което
божествените същества са създали за човека. На когнитивно ниво човешките
същества не знаят за тези неща, но те са част от тях вътрешно. Когато се стигна
до скорошни времена, когато много същества, които дойдоха за Фа, се преродиха
като хора, душите на хората, които бяха създадени от божествени същества,
останаха в подземния свят, и божествени същества, които дойдоха от високи
нива отвъд Трите сфери, се преродиха като хора и си сложиха това облекло
(човешката кожа). Така че с други думи, човешката кожа, създадена от това
божествено същество в миналото, е била облечена от друго божествено
същество. 

Тогава нещо друго трябва да бъде изяснено тук: това друго божествено
същество може да не е по-ниско от божественото същество, което е създало
човешкото същество; то може да е по-високо или, разбира се, по-ниско, или на
същото ниво; то е дошло и е заело човека, който [божественото същество] е
създало, което означава, че друго божествено същество е влязло в пределите на
божественото същество, което първоначално е създало човешкото същество.
Често казвам, че днешните хора всички имат забележителен произход – малко,
ако изобщо има такива, от хората по света имат душите, създадени някога от
божествени същества. Без значение кой е, когато е влязъл в този свят на заблуда,
всичко, с което влиза в контакт и вижда с очите си, е по този начин, ето как
вижда света от момента, в който се е родил от утробата на майка си. И в това
общество на заблуда той ще създава карма точно като всички останали. Нещо
повече, човечеството в последно време създаде култура, която прави хората дори
още по-изгубени в това общество, издигайки се в тази материалистична култура.
Изключително трудно е за човешките същества да надхвърлят мисленето тук –
за някой да разбере какво е отвъд всичко това, той единствено може да го
постигне чрез самоусъвършенстване. 
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Има също и друго явление. Различни божествени същества са създали
различни народи, но през последните няколко хиляди години различни религии
са били разпространени извън техния регион или етническа група. В резултат на
това, някои хора са започнали да вярват в друго божествено същество, което
силно е натъжило божественото същество, което ги е създало. Нещо повече,
божественото същество, в което човекът сега вярва, не може да спаси хора,
създадени от друго божествено същество. И много етнически групи вече нямат
представа кой е техният истински Бог. Тази ситуация е възниквала доста често в
хода на историята, оставяйки божественото същество, което е създало тези хора,
без друг избор, освен да изостави хората, които е създало. Щом това се е
случило, много етнически групи са се превърнали в хора без корени и нямат
божествени същества, които да бдят над тях. Неща като социални вълнения,
загуба на разумност и непочтителност към божествените същества идват
предимно от тези народи. Всички тези етнически групи и отделни хора са
обеднели. 

Колкото до това защо Учителят е дошъл от високо, по-далечно място,
всъщност може би много от Дафа учениците в публиката тук също са дошли от
някои по-високи и по-далечни места. (Аплодисментите бавно започват и се
увеличават). Просто аз дойдох от малко по-далечно място и поради това по
време на Фа коригирането мога да спася всички. Колкото до това откъде съм
дошъл, за съществата в космоса сега е без значение дали съм дошъл от високо
или от ниско ниво – най-важното е, че вървя към това, което е най-висшето и
най-крайното. За вас е достатъчно да знаете, че съм дошъл да предам и изградя
този Дафа. 

Ученик: Някои Дафа ученици вярват, че системното разясняване на
истината на адвокати, ученето на детайлите на закона и в крайна сметка
търсенето на най-благоприятното решение, означава недоверие към
адвокатите. Учителят би ли казал няколко думи за това, моля? 

Учителят: Човешкото общество сега е напъхано в много тясно пространство
от самия човек. Човешката мъдрост е ограничена и много ограничения
притискат хората. Много неща са наистина трудни за разрешаване и е трудно да
се спасяват хора сега. Справете се с тези неща с мъдрост. По отношение на това
какво да се направи, разбира се, не е проблем да се разясни истината.
Действайте според вашите специфични ситуации. Нито едно от нещата, на които
се натъквате в хода на утвърждаване на Фа, не са едни и същи, така че е
невъзможно за мен да обхвана изчерпателно всичко или да говоря за тези
специфични неща тук, така че все още трябва да се справяте по своему с нещата,
които срещате. Проумяването как да правите нещата добре, е част от вашето
утвърждаване на Фа и вървенето по собствения ви път. 

Ученик: Демонстрирането на упражненията на хора, включително
туристи от Китай, брои ли се за разясняване на истината?
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Учителят: Демонстрирането на упражненията може да постигне определен
ефект. Всичко, което правите, може да постигне определен позитивен ефект. Но
ако не говорите за фактите, не навлизате в детайлите и само правите
упражненията, тогава няма да можете да разрешите многото объркващи въпроси
в умовете на хората за момента.

Ученик: Дафа учениците от китайската Сишуанбана, провинция Юннан;
Университет Цинхуа в Пекин; Дзяюгуан в провинция Гансу; Провинция Хъбей;
Провинция Гуандун; Нова Зеландия, Перу, град Тиендзин; Монреал, Канада; град
Чанчун, Пекин, град Шънян, град Харбин, Лъшан, провинция Съчуан; планина
Ъмей; Гуанджоу; град Джънджоу и Мудандзян изпращат поздрави на Учителя.

Учителят: Благодаря на всички ви. (Аплодисменти)

Ученик: Какво трябва да направи човек, ако съпрактикуващи го сбъркат
със шпионин?

Учителят: Нека поговоря малко относно въпроса за шпионите. (Учителят
се усмихва) (Публиката се смее) Всъщност, знаете ли, Учителят гледа на тези
въпроси от различна гледна точка. Разбира се, тези неща, които старите сили
измислиха, са тестове, които са насочени към Дафа практикуващите, но в
действителност бих казал, че те са обида за Фа, те носят срам на човечеството,
непочтителни са към Фа, те са намеси във Фа коригирането и не трябваше да се
случат. Но именно защото съществата вече не са на ниво, е необходимо Фа
коригиране. Такава професия в крайна сметка е възникнала сред хората. И така,
вярно ли е, че само най-подлите и най-лошите хора са били избирани да стават
шпиони? Не. Това, което човек прави, до голяма степен се определя от неговите
собствени предпочитания, но има също много хора, които неохотно вършат
работа при дадените обстоятелства, а има и такива, които са били избрани,
защото са смятани за умни и способни да вършат определена работа. С други
думи, изборът на професия на човек не се определя от това дали природата му е
добра или лоша. Има ли добри хора сред шпионите? Определено. Различните
професии в човешкото общество не ни казват дали човек е добър или лош, или
дали това същество може да бъде спасено.

Видях този проблем, така че по времето, когато започнах да преподавам Фа,
казах – и се придържам към това – че не чертая линии въз основа на професии
или социален статус; ще ви спася независимо каква е работата ви. Моята врата е
широко отворена, напълно отворена, толкова отворена, че наистина не е
останала никаква врата – стига да искате да се самоусъвършенствате, можете да
влезете. Ще спася всеки, без значение какъв вид е работата ви. Но дали човек ще
влезе, или не, зависи от самия човек, и дали той ще получи Фа, или не, е негов
собствен въпрос. Трудно е за днешните хора да диктуват каква професия ще
упражняват – как може някой просто да отиде и да прави каквото си поиска в
живота? Как би могло да е толкова лесно? Наистина е трудно. С други думи,
човек, който живее в този свят, не може просто да избере каквато професия той
иска. Видях това и освен това всички човешки същества са дошли тук за Фа,
така че без значение с какво се занимавате, без значение каква е работата ви, аз
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мога да ви спася. Но дали вие можете да постоянствате в
самоусъвършенстването, или не, зависи от вас, и дали искате да се
самоусъвършенствате, или не, също зависи от вас. 

Бях подготвен за това и го приложих на практика, но през тези години много
от нашите ученици все още не са разбрали истински целта зад думите на вашия
Учител. Напълно съм отворил вратата и пускам да влязат хора от всяка професия
или част на обществото. Тогава защо вие все още настоявате да правите ненужни
разграничения и да рисувате линии? (Аплодисменти) Това е така, защото се
самоусъвършенстват човешки същества, а не божествени същества. Когато
хората се самоусъвършенстват, хората имат човешки мисли, а човешките мисли
включват професионални навици и привързаности и тенденции, причинени от
техните професии, всички от които работят подсъзнателно. Когато човек не се е
култивирал добре, неговите обичайни привързаности, които са се формирали в
работата му, ще се покажат. Тогава, разбира се, склонностите на човек като
шпионин или специален агент също ще се покажат и той дори може да извърши
погрешни неща, когато не може да премине тест. През това време, когато Дафа
учениците са преследвани, по-конкретно, когато той не е в състояние да премине
определен тест, той ще отиде да докладва някаква информация в момент на
объркване. Но на основно ниво, дали това е лош човек и дали може да бъде
спасен, не може да се определи само от това в какво състояние е той в даден
момент. Трябва да му позволите да прави грешки и да му дадете възможност да
поправи действията си – това е великолепното в нашия Фа.(Аплодисменти) 

Казал съм и преди, че никой не може да подкопае Дафа, и че само когато
Дафа учениците не се справят добре, те могат да подкопаят Дафа. Така че, по
време на това преследване, тази банда гангстери иска да използва Дафа
практикуващи, за да подкопае Дафа, но в действителност те не могат да
подкопаят Дафа ни най-малко. Предпоставката на това, което казах, е, че един
Дафа ученик истински се самоусъвършенства, но по време на
самоусъвършенстването си той не разбира принципите на Фа така дълбоко или
толкова изчерпателно и не върви по пътя си правилно, което има лош ефект.
Всъщност, това може да има ефект само тук сред хората – никой не може да
повлияе на същността на Дафа. Що се отнася до онези, които са преминали на
противоположната страна по време на преследването, те вече не са Дафа
практикуващи, но онези, които все пак могат да се завърнат, са друг въпрос.
Когато вече не са Дафа практикуващи, те в основата си са станали част от тази
зла група преследвачи и съзнателно извършват лоши неща, преднамерено
подкопават нещата, обръщайки истината с главата надолу и излагайки лъжи като
факти. Това не може да подкопае Дафа и може само да помогне на Дафа
практикуващите да станат все по-разумни и техните мисли да станат все
по-праведни и да ги направи все по-ясномислещи и осъзнати. Не е ли това
резултатът от преследването? Не сте ли всички вие съзрели? Това, за което
говоря е, че само когато самите Дафа практикуващи не се справят добре, те
могат да имат лош ефект и лошо влияние в този свят. Ако един Дафа ученик има
манталитет на обикновен човек и не се справя добре, или е бил шпионин преди,
или ученикът е извършил нещо нередно, защото не е могъл да премине тест, и
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затова всички изгонват човека, или се отнасят към него по различен начин, това
наистина причинява предопределената му от хиляди години възможност да бъде
действително разрушена и го кара да премине на противоположната страна,
тогава, нека ви кажа – това наистина би било вършене на нещо лошо.
(Аплодисменти)

Само когато сме способни да прощаваме, можем да спасяваме хора. Ако
всеки Дафа практикуващ можеше да мисли по този начин, тогава помислете за
това, с тази сила от състрадание щеше ли все още да има място за
съществуването на лоши фактори? Предвид казаното нека ви кажа, че
професионалните шпиони не са в състояние да влязат. [Шпионите сред нас] са
[Дафа] ученици, които преди 1999 година са работили такъв вид работа и които
не са се усъвършенствали добре, или ученици, които в даден момент са се
поддали на злото от страх и не са се справили добре. Ако им кажете наистина да
навредят на Фа, те не биха го направили. Просто са се объркали в определен
момент, не са се справили добре и не са могли да преминат теста, в който
момент са поели по грешния път. Има също някои Дафа практикуващи, които са
привързани към тези малки неща, които имат, и някои, които просто искаха да
направят достатъчно, за да премахнат подлите шпионски агенции от гърба си.
Истината е, че е невъзможно някой наистина да навреди на Дафа. 

Така че, това се случи именно защото някои ученици все още имат човешки
привързаности и все още не са се справили добре в някои отношения. Що се
отнася до идеята, че шпиони наистина са проникнали сред нас и са се
промъкнали, ще ви кажа, че това е невъзможно, тъй като това, което правим, е
самоусъвършенстване. Те искат да използват учениците, за да им предоставят
някаква така наречена „разузнавателна информация“, за да си набележат
мишени. Но всичко това е безполезно и те само се заблуждават. Тези шпионски
агенции знаят много добре, че Фалун Гонг няма никакви тайни и знаят много
добре, че Фалун Гонг е група от добри хора, които са просто срещу
преследването. Те самите знаят това. Един от най-нечистите начини, които те
използват, е да породят среда, която оказва натиск върху хората и ги разпалва – в
Китай те са свикнали да създават такива кампании. Това е всичко, което знаят
как да правят и раздухват някои неща, за да въздействат на хората. Работи ли
това при самоусъвършенстващите се? Изминаха няколко години, и не станаха ли
учениците по-непоколебими и по-разумни? (Аплодисменти) Някой уплашил ли
се е от това? Никой не е. При такова зло преследване бил ли е някой от Дафа
учениците в континентален Китай уплашен? Разбира се има и такива, които не
можаха да преминат през това, но тези, които не можаха, бяха умишлено
уредени да влязат от старите сили. Казал съм, че всички същества са дошли за
Фа, но не всички са дошли да изиграят положителна роля. Целта на старите сили
беше този вид същества да играят отрицателна роля, така че Дафа учениците да
могат да бъдат закалени, това е всичко; не че подлите хора имат способността да
направят каквото и да е. Хората не могат да видят тези неща ясно и хората
просто са привързани към това, което хората искат да правят. Но каквото и да са
направили хората, те трябва да платят за него, това е сигурно. (Аплодисменти)
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Но също така знам, че наистина има специални агенти, които се възползват
от пропуските на учениците, които имат привързаности. То е причинено от това,
че учениците не се справят добре и са твърде привързани. Малкото ученици,
които не са с ясно съзнание, трябва да обърнат внимание на това сега. 

Току що преподадох този Фа от положителен ъгъл. Но също така знам, че
докато Учителят дава шансове отново и отново, все още има няколко човека,
които не го разбират и които не приемат продължаващото милосърдие на
Учителя насериозно и вършат мръсната работа на шпиони, предавайки своята
собствена съвест и предавайки Дафа учениците. Те многократно са
предоставяли така наречената „разузнавателна информация“ на злото и в очите
на божествените същества, отрицателните последици, които техните действия са
донесли на Дафа, сега са отвъд това, за което могат да заплатят. Този вид
въвличане в намесата във Фа коригирането, всъщност е пряко участие в
преследването и последствията ще бъдат същите, като за тази група бандити в
Китай, която преследва Дафа учениците. Сега нямам какво повече да кажа на
тези хора и това, което казах преди малко, не се отнася до този тип хора. Когато
стигнах до този момент, едно божествено същество тъкмо каза: „Изглежда, че
всичко, което им остава, е възможността да планират своите погребения“.

Ученик: Вие казахте, че с правенето на трите неща добре всичко бива
обхванато. Означава ли това, че всички привързаности на човек и
конфликтите, които човек е имал, ще бъдат доброжелателно разрешени?
Искрено моля Учителя да ме просветли по този въпрос.

Учителят: (Учителят се усмихва) Ако човек не може да разреши тези свои
основни проблеми в самоусъвършенствуването, тогава не можете да кажете, че
той се самоусъвършенства. Какво е самоусъвършенстване? Каква е крайната цел
на самоусъвършенстването? Тя е да изплувате измежду обикновените хора.
Когато вече не сте един от тях, могат ли различните конфликти, привързаности и
различни фактори на обикновените хора все още да имат въздействие върху вас?
Абсолютно не. Но дали можете да изплувате от това и да се
самоусъвършенствате извън него, дали можете да напредвате усърдно, дали ще
напредвате бързо или бавно в самоусъвършенстването – всичко това зависи от
вас самите. Аз, като ваш Учител, ще бъда напълно отговорен към вас. Но дали
можете, или не можете, да напредвате усърдно, все пак зависи от вас. Може ли
едно божествено същество да бъде люшкано от всякакви видове човешки
привързаности? Няма начин, разбира се, че е невъзможно. Така че, всичко може
да бъде разрешено. Просто зависи от това как се самоусъвършенствате. Ако
просто се самоусъвършенствате, с ума си, съсредоточен върху решаването на
този проблем, тогава не се самоусъвършенствате истински.
Самоусъвършенстването трябва да бъде напълно безусловно. 

Ученик: Нивото на космоса, създадено от Дафа практикуващ, няма да се
задържи дълго. Учителю, моля разяснете това?
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Учителят: Не съм ви казвал, че то няма да се задържи дълго. Точно сега вие,
хора, разсъждавате с човешки начин на мислене. (Учителят се усмихва) Една
човешка мисъл... тъй като хората нямат никакви способности, това което
изпращат, е като мехурче въздух, мъничко е и се разпръсва за нула време. Но
нещата, които произлизат от мислите на Дафа практикуващия, са силни и
колкото по-високо е нивото на практикуващия, толкова по-мощни и по-големи са
нещата, които възникват от неговите мисли, и толкова по-дълго се задържат. За
едно гигантско божествено същество, една негова мисъл може да създаде
космически тела и космоси. Но всъщност са въвлечени по-основополагащи
фактори. Фа е всеобхватен и усъвършенстващ всичко и всички несъвършени
фактори в космоса от миналото са съвършено разрешени този път по време на
Фа коригирането. Така че, тъй като това е всеобхватен и усъвършенстващ всичко
Фа, дори основополагащата природа на космоса на формиране-застой-упадък се
е променила и неговата концепция за време не може да бъде разбрана от
човешки ум.   

Ученик: Напоследък съпрактикуващи често използват електронен софтуер,
за да споделят разбирания и да изучават Фа, и дори силно насърчават
използването му. В резултат хората имат по-малко възможности да споделят
своите мисли и да изучават Фа лице в лице.   

Учителят: Наистина, това не е правилно. С изключение на малко ученици,
вие не трябва да правите това. Но това не изключва използването му от време на
време, когато сте много заети. Просто не го превръщайте в навик. Това не е
нещо, което искам да предам. Не е проблем да изучавате Фа лице в лице, като
група, и да изучавате Фа и да разменяте мисли лице в лице. Можете да се
възползвате от [такъв софтуер], когато сте заети, но не можете всички да правите
това и не можете да го правите често. 

 Ученик: Не разбирам много добре разликата между нечиста материята и
отклонила се материя. Учителю, моля, бихте ли обяснили?

Учителят: Нечистотата и отклоняването на материята е основната причина
за падението на стария космос и то е причинено от природата на стария космос.
Формиране-застой-упадък-унищожение беше степента на мъдростта на Фа
тогава и беше начин циклично да се пречистват различни определени области,
но когато цялото нещо достигне този етап, това е краят. Що се отнася до
нечистотата и отклоняването на материята, ако погледнете на това от гледна
точка на човешкото общество, изкованото от съвременната наука замърсяване на
въздуха, почвата, металите, водата и различните химически елементи, не може
да бъде разрешено от човечеството. В очите на божествените същества
мисленето на човечеството се е отклонило толкова много, че вече не е човешко.
Всичко в космоса е циклично, така че след като тези неща са извлечени от
същества на по-високо ниво, те ще направят елементите и съществата в
измеренията на високи нива нечисти. Казано просто е така. Разгледайте
последните ми няколко Фа лекции.  
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Ученик: Що се отнася до ролята на уебсайта “Minghui” в разясняването
на истината, как би трябвало учениците отвъд океана да работят заедно и да
помагат?

Учителят: Ролята на уебсайта “Minghui” в разясняването на истината е
незаменима. Той е най-важният прозорец, чрез който разкриваме истината за
преследването и за цялостната ситуация на Дафа и Дафа практикуващите,
утвърждаващи Фа. Що се отнася до нещата на Дафа практикуващите, вие трябва
винаги да си съдействате едни на други и да работите добре заедно. 

Ученик: Наскоро попаднах на ученик, който твърдеше, че е постигнал
Съвършенство и сега може да премине към усъвършенстване в друга
дисциплина. Може ли да попитам дали той се е просветлил по зъл път или
просто е оставил въображението си да се развихри?

Учителят: Бих казал, че е прихванал треска (публиката се смее) и умът
му се е замъглил от треската. Всъщност, който казва това, е в опасно положение.
Същества, които нямат разумни, почтени мисли и ясни умове са тези, на които
божествените същества гледат отвисоко най-много. 

Ученик: Уместно ли е медиите да публикуват снимка на Учителя?

Учителят: Мисля, че е добре, не е проблем, защото имам своите начини.
(Учителят се усмихва) (Аплодисменти)

Ученик: Учителят казва в „Преподаване на Фа при обиколката на Северна
Америка, 2002 г.“: „И аз не знам кой съм“. Не разбирам това много добре.

Учителят: Какво в това е трудно за разбиране? Което е минало, е минало,
и сега аз съм загадка за всички същества. В бъдеще никой няма да знае къде съм.
Аз съм всемогъщ и нищо не може да ми попречи. Както и да ме наречете, няма
да е точно. В бъдеще различни същества ще ме виждат в образа на тяхната
собствена етническа група. Всичко е създадено от мен и все пак аз не съм всред
нищо. Това е идеята (Публиката се смее, аплодира). 

Ученик: Понастоящем болести, които се предават от животни на хора,
като птичи грип и луда крава, се появяват по целия свят. Мога ли да попитам
уважавания Учител, как това явление е свързано с напредъка на Фа
коригирането?

Учителят: Човечеството има твърде много карма. Това е защото
човешките същества вече са се свлекли в много опасна ситуация във всяко
отношение, тяхната карма става все по-голяма и по-голяма и на всичкото отгоре
тяхното отношение към Дафа... голяма част от това е било причинено от самия
човек. Това не изглежда да е пряко свързано с Фа коригирането, но всичко се
върти около Дафа и нищо не става случайно. Хората биват предупреждавани
чрез тези неща. 
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Ученик: Защо става така, че тези, които се занимават с шпиониране сред
учениците, все още не се пробуждат? Ако разобличим кои са те пред тях, ще
бъде ли това несъстрадателно?

Учителят: Когато го правите, за да защитите Фа, не може да се счита за
несъстрадателно. Защо не ги отрезвите тогава или може да ги изобличите, ако
искате. По-добре би било, ако можехме да ги спасим, но ако не могат да бъдат
спасени, това е техният собствен избор. 

Ученик: Някои Дафа практикуващи са публикували някои статии в
интернет за чудеса, свързани с Дафа, и това е предизвикало някои четящи в
интернет да разберат погрешно Дафа. 

Учителят: Да обсъждате отговорно нещата по тази тема не е проблем. Не се
тревожете за недоразумения, но и не правете нещата по странен и неразбираем
начин. Ако утвърждавате Фа великодушно и разумно, няма да има никакви
проблеми. Дафа практикуващите са преди всичко самоусъвършенстващи се; ние
не сме някаква политическа група на обикновените хора в обществото, ние сме
група от самоусъвършенстващи се и усъвършенстваме божественост, така че,
разбира се, наистина са се случвали чудеса. (Аплодисменти) 

Ученик: Казахте, че ако сексуалното влечение и желание не се изоставят,
човекът абсолютно не може да постигне Съвършенство. Понастоящем има
все още много ученици, които не са изоставили своите сексуални влечения и
желания. Бихте ли ми казали каква е единицата мярка за Съвършенство? Дали
мерната единица се изчислява чрез частици? 

Учителят: Никой никога не е казвал това – дали е дошло от някакво
необуздано мислене, което сте имали? Никога не съм ви казвал нещо за някаква
връзка между Съвършенството и някаква мерна единица. Дафа ученици: много
отдавна казах, че сексуалното влечение и желание са фатална пречка, която един
самоусъвършенстващ се абсолютно трябва да преодолее. [Тези хора] се водят
прекалено много от човешки чувства и емоции. Ако дори не могат да се
изтръгнат от това малко нещо, то наистина би изглеждало, че тогава старите
сили е трябвало да аранжират да ги затворят зад решетките на затвора в
континентален Китай, тъй като само при тези обстоятелства биха поправили
проблема, нали? Чудя се как бихте се държали в жестока среда като тази? Дали
сте такъв, защото животът ви е твърде комфортен? Всички онези, които не
премахнат тази привързаност и измислят оправдания за своето поведение
заблуждават себе си и се опитват да заблудят другите – не е като да съм
направил някакви специални подредби за вас. 

Ученик: Вярно ли е, че не е необходимо да изпращаме праведни мисли в
определени часове?

Учителят: Не съобщи ли уебсайта “Minghui”, че всички Дафа практикуващи
по света трябва да изпращат праведни мисли като група в определени часове?
Мисля, че това е доста добра идея, така че защо тогава не го правите? Когато
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стане въпрос за някакви други особености, можете да правите нещата според
различните ситуации в различните райони.  

Ученик: Всеки път, когато видя Учителя, всичките ми въпроси изчезват без
следа. С Учителя тук, с Фа тук, не съществува нищо, което да не може да бъде
разрешено. Трябва наистина да ценим този период от време.  

Учителят: Със силни праведни мисли, всичко всъщност може да бъде
разрешено. И със силни праведни мисли всичко става ясно. Когато човек няма
ясно мислене, това става винаги, когато той има привързаности, които не може
да изостави. Когато се чувства неспокоен вътрешно, той не мисли ясно. 

Ученик: Моля кажете ни дали включването на магически изпълнения в
концертите на нашите Дафа практикуващи е приемливо в контекста на
нашите усилия да утвърдим Фа? 

Учителят: Всъщност не мисля, че има нещо нередно в това. За мен формите
на сценичното изкуство са форми на сценично изкуство. Ако това е нещо, което
хората харесват и обичат да гледат и не е с лош вкус, тогава мисля, че е добре.  

Ученик: Чрез своите механизми Дафа осигурява, че съществата в бъдеще
няма да развият привързаности или егоизъм, дори след като преминат през
много дълъг период от време в космоса, и така космосът ще бъде съвършен и
хармонизиран и няма никога да загине.  

Учителят: Не, нещата не стоят така, това не е правилното разбиране и не е
това идеята. Дафа е съвършен и хармонизиран и основополагащата природа на
космоса е безкористна. Когато едно същество се самоусъвършенства и достигне
тази сфера, то също ще стане такова. Фа е осигурил съществуването на всички
същества, Фа е създал за всички същества механизмите на космоса и богатото
разнообразие в космоса, и Фа е създал всички същества, всички неизброими
неща, небеса и земи, човешки същества и божествени същества. Но как
съществата се държат е до определена степен техен собствен избор.  

Ученик: Поздрави до Учителя от Дафа практикуващите в Ичан и
Гъджоуба от провинция Хубей, Трите ждрела, Мелбърн, провинция Хайнан,
Нунан, Кайан, град Дзилин в провинция Дзилин, Хъдзъ в провинция Шандун,
провинция Хъйлундзян, района на Северната порта на Небесния храм в Пекин,
провинция Съчуан и Дзъян от град Чънду.

Учителят: Благодаря на всички ви!!! (Аплодисменти)

Ученик: В книгата си казвате, че когато другите се отнасят лошо с вас,
те ви дават добродетел и трябва да сте щастливи от това. Но ако сме
щастливи от това, не сме ли недостатъчно състрадателни?  

Учителят: (Хората се смеят) Това не е, че сме безсъстрадателни. Само
истинските самоусъвършенстващи се и Дафа практикуващите са способни да
останат незасегнати, когато са въвлечени личен интерес и чувства. Що се касае
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до това, че този който удря дава добродетел на човека, който е ударен – това е в
резултат от природата на космоса; то не е нещо, което може да получите просто
като сте щастливи. Когато човекът, който е бил ударен, не чувства негодувание
или омраза, докато изпитва болка, и приема това, което му е причинено, с
усмивка – не е ли това състрадание? От човешка гледна точка, никой не би казал,
че той е безсъстрадателен – когато някой го удари, той отговаря с усмивка и не
изпитва никакво негодувание. Разбира се, един самоусъвършенстващ се не
трябва да се усмихва или да се засмива по начина, по който един обикновен
човек го прави, след като спечели нещо (хората се смеят); вие трябва да се
чувствате доста спокойни и всеки ще каже, че сте добър човек. Когато някой ви
причинява лоши неща, вие можете да го посъветвате да прави добро, за да не
губи добродетел, и това значи да сте състрадателни към него. Ако той не слуша
и все още иска да върши зло, тогава ще има възмездие в резултат от злата му
постъпка. Точно както в случая на онези зли полицаи и лоши хора в трудовите
лагери в Китай – те са тези, които искат да вършат зло и отказват да слушат,
когато са убеждавани да спрат. В този случай не можем да направим нищо; те
настояват да бият хора и не могат да бъдат спрени по никакъв начин. Тогава,
след като извършат побоищата, те отиват в ада, когато му дойде времето. Това не
е Дафа практикуващите да са несъстрадателни.

Във всяко измерение съществуват Фа истините на това измерение. Въпреки
че истините стават по-висши на по-високи нива, във всяко дадено измерение, ако
едно същество може да следва истините в това измерение, тогава то е добро
същество в това измерение. Когато можете да преминете отвъд тези истини, вие
ще сте преминали отвъд това ниво на същества. Никой не се радва, че е удрян.
Човешките същества са нещастни, когато страдат – такива са човешките
същества в това измерение. Никой обикновен човек не би казал „Без значение
кой се отнася лошо с мен, аз пак ще съм щастлив“. Само
самоусъвършенстващите се са способни да направят това и това е да си в
по-висша сфера от обикновените хора. Да си способен да поддържаш своя
шиншин, докато понасяш физическа болка, това е състраданието на
самоусъвършенстващия се. Що се отнася до другите, които ни дават добродетел,
не е така, че Дафа практикуващите са я взели от тях, не е така, че онези хора
биха могли да я дадат, ако поискат, и не е така, че някой може да се сдобие с нея,
ако просто я поиска. Механизмът на космоса е този, който прави това
преобразуване, това е природата на космоса в действие. Това, което направих
като ваш Учител, е да преподам Фа истините на всички същества.      

Ученик: Тъй като бременните практикуващи нямат есенцията на
човешкото тяло, как биха могли да усъвършенстват телата си?

Учителят: Кой казва, че бременните практикуващи нямат есенцията на
човешкото тяло? Нищо не може да се намесва в самоусъвършенстването в Дафа.
Точно обратното, това е добре за бебето.  

Ученик: Моят съпруг [името е пропуснато] току-що бе освободен, но все
още е в континентален Китай. Той научи, че ще идвам на тази Фа конференция
и ме помоли да ви предам, че уважаемият Учител му липсва. 
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Учителят: Благодаря ви. (Аплодисменти) Като техен Учител няма да
изоставя нито един Дафа ученик в континентален Китай, освен онези, които са
преминали на другата страна и вече не могат да бъдат спасени. (Аплодисменти)
Мисля за всички тях.  

Ученик: Напоследък чувствам, че времето тече дори по-бързо сега.
Времето в Трите Сфери заменено ли е вече? 

Учителят: Да, времето тече много бързо. Преди Фа коригирането на
човешкия свят да достигне това измерение на обикновените хора, времето на
това човешко място няма да се забави напълно.    

 Ученик: В старата космическа система една грешна мисъл на същество
от високо ниво можеше да накара безброй същества да се объркат. Но в новия
космос това никога няма да се случи. Дали това е така, защото механизмът на
новия космос е по-съвършен? 

Учителят: Това не е правилното разбиране, тъй като това може да се случи
и в новия космос. Защо казвам, че и Фа коригирането и [вашето]
самоусъвършенстване трябва да отговарят на стандарта? Без значение дали са
тези, които са били асимилирани, или тези, които са били коригирани от Фа по
време на Фа коригирането, всички те абсолютно трябва да отговарят на
стандарта. Дафа ученици, ако се самоусъвършенствате до много високо ниво и
ще управлявате космическо тяло на високо ниво, една ваша мисъл ще бъде
наистина всемогъща в рамките на вашето собствено космическо тяло. Това е
сигурно. Ето затова Дафа учениците трябва да усъвършенстват себе си добре и
да станат праведни чрез самоусъвършенстване. Разбира се, да усъвършенствате
себе си е само част от това. Също така по време на Фа коригирането Учителят ви
помага да разрешите вашите неща, които са нечисти на техните
най-основополагащи нива. Така че, в бъдеще [вие] определено ще бъдете много
праведни. 

Без значение колко дълго трае периодът от време [който вие прекарвате] в
човешкия свят, дори да е десетки хиляди години, когато Отключването на Гонг
се случи, всичко това действително ще ви се стори като сън. Ще бъде толкова
смътно, че ще е като сън, и постепенно ще ви се стори, че сте го забравили.
Повече няма да имате човешката мисловна структура или да мислите за
човечеството с човешки мисли, няма да имате такива мисли и структурата на
мисълта ви ще бъде като на божествено същество. Казвал съм преди, че един
Буда Татагата знае мислите дори на добитъка и конете, но никога не би
използвал техните начини на мислене, за да мисли за нещата.  

 Ученик: Стихове от поеми на Учителя понякога изникват в съзнанието ми.
Мога ли да ги кажа на глас? Ако направя това, трябва ли да рецитирам цялата
поема? Ако рецитирам само два стиха, необходимо ли е да добавя името на
Учителя, за да упомена източника?  
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Учителят: Не, това не е необходимо, когато просто ги произнасяте на глас.
Ако ги запишете в писмена форма или направите аудио или видео запис на
съдържанието им, тогава е различно. Много от поемите, които съм написал,
всъщност са свързани със самоусъвършенстването в Дафа, така че те също са
част от Фа. Затова не могат да бъдат използвани по желание от някой друг като
негови собствени неща. Когато ги споменавате пред други хора или ги цитирате
в статии, просто имайте това предвид. 

Ученик: Руснаците и всички рускоговорящи Дафа практикуващи по света,
във Ванкувър, Канада, Юдзяуейър, Тайван, Корея, Япония, град Нандзин в
провинция Дзянсу, Тексас, САЩ, Шанхай, младите практикуващи от Ванкувър,
Канада, Аншан, провинция Ляонин и Чаоян в провинция Ляонин изпращат
поздрави на Учителя.  

Учителят: Благодаря на всички ви!!! (Аплодисменти)

Ученик: Дафа учениците, които имат техническа експертиза, особено
онези, които са изтъкнати сред обикновените хора, са наистина завистливи
едни към други и имат голямо его. Учителю, моля предложете някои насоки по
този въпрос.

Учителят: Не е толкова сериозно, нали? Но няма да изключа непремахнати
привързаности, които се проявяват. Ако не сте се самоусъвършенствали добре и
имате тези видове привързаности, трябва да се отървете от тях. Не бъдете
високомерни, без значение какви специални умения имате. Знаете ли, че
единственият, който може напълно да обясни целия космос и цялото човечество,
съм аз, Ли Хонгджъ? Никое друго същество не може да направи това.
(Аплодисменти). Но никога не съм се изтъквал пред вас. Така че, Дафа ученици,
вие не трябва да се възгордявате, ако сте придобили някакви малки човешки
умения. Няма за какво да се възгордявате. Истината е, че сте научили това, което
сте научили, защото сте имали това желание и съответно са били направени
подредби за вас в миналото, тъй като това би било необходимо за
утвърждаването на Фа, това е всичко.   

Ученик: Усещам сякаш точно сега времето минава бързо всеки ден и има
много неща, които не съм успял да направя добре и навреме. В споделяне на
опит, публикувано на “Minghui”, един ученик казва, че когато е в много добро
състояние, той е способен да направи нещо добре за кратък период от време.
Възможно ли е Учителят да поговори по въпроса за времето?

Учителят: Всъщност, все още мисля така: нормално е за нашите Дафа
практикуващи да имат човешки привързаности, но как успявате да установите
своите праведни мисли е това, което е ключово. Ако вашите праведни мисли са
силни и вие сте като самоусъвършенстващ се във всеки момент – или вместо да
казвам „всеки момент“ нека да кажем, когато се натъквате на определени неща,
можете да действате, като Дафа ученик - тогава ще знаете как да се справяте с
нещата, ще създавате чудеса, ще демонстрирате необикновеност, ще сте
способни да различавате правилното от погрешното и ще сте способни да
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правите всичко добре. (Аплодисменти) Вие сте самоусъвършенстващи се, в края
на краищата. Вие сте различни от обикновените хора. Въпреки че всички вие се
самоусъвършенствате в заблуда и е трудно много от нещата на Дафа учениците
да се проявят, всъщност не е така, сякаш не знаете нищо. Ако праведните ви
мисли са силни, свръхестествените неща се проявяват.

Ученик: Доведох с мен някои приятели и деца. Въпреки че ви виждат, те не
разбират какво казвате. Дали техните главни духове слушат? Могат ли те да
се завърнат в домовете си? 

Учителят: Трябва да знаете, че аз преподавам Фа на Дафа ученици.
(Учителят се усмихва) Ако един обикновен човек дойде днес, той няма да
разбере за какво говоря, а за децата е още по-трудно. Но човешките същества
всички имат страна, която е наясно; тази страна ще знае и ще се възползва от
това. Но не се съсредоточавайте прекалено върху тези неща. В случая на човек,
който не може да бъде спасен, това е безполезно, макар че тази друга негова
страна е наясно. 

Ученик: Когато става дума за материалите, използвани за разясняване на
истината на хората в Китай в голям мащаб, някои ученици вярват, че
„усъвършенстването е това, което вие управлявате, а гонг е това, което се
управлява от Учителя“, така че подборът на съдържанието не е толкова
важен. 

Учителят: Тогава те са отишли в друга крайност. При утвърждаване на Фа
трябва да вършите нещата разумно. Как правите подбора и правите нещата
по-добре, това е вашето утвърждаване на Фа и това е да блестите по собствения
си път по праведен начин. Ако всичко беше направено от мен, щяхте да се
превърнете в пишеща машина. И тогава защо бих ви имал да сте Дафа
практикуващи? Можеше също така да се преродите като пишеща машина, нали?
(Хората се смеят.)

Ученик: Моля, бихте ли ни казали дали хората, които ще получат Фа и ще
се самоусъвършенстват в бъдеще, включват Дафа ученици, които не са се
справили достатъчно добре по време на периода на Фа коригирането?  

Учителят: Не, те няма да бъдат включени. Мога да ви дам категоричен
отговор на това. За тази партида, тази група – това е всичко. 

Ученик: Сега учениците са много заети със своята работа за Дафа. Нужно
ли е учениците да отделят време, за да пишат статии за обикновени хора,
които да се ползват от вестник, който Дафа ученици ръководят? Или трябва
да се опитаме да направим всичко възможно да използваме статии, които вече
са написани от обикновени хора?

Учителят: Мисля, че това зависи от нуждите ви. Както и да се справите с
това, е добре. Не мислете, че писането на статии за обикновените хора не е
спасяване на същества. Вие имате дял в спасяването на същества, което е
резултат от колективните усилия на всички за тази медия, въпреки че това, което
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пишете, са статии за обикновените хората. (Аплодисменти) Разбира се, вие няма
да пишете статии за обикновените хора през цялото време, ще правите някои
други неща, които един Дафа ученик трябва да прави, нали?

Ученик: Дафа учениците в Северна и Южна Калифорния предават своите
поздрави на Учителя. Уважаеми Учителю, някои дългогодишни ученици
преследват свръхестествени способности, енергия и така нататък и обичат
да се самоизтъкват. И един човек заспа, когато правеше упражненията и
изпращаше праведни мисли, но когато обърнахме вниманието му върху това с
добри намерения, той се ядоса. Не знаем какво да правим с него.

Учителят: Ако се ядосва, така да бъде. Ако се ядосва, това означава, че има
проблем в неговото самоусъвършенстване. Защо трябва да се ядосва, когато е
направил нещо нередно? Дори и да се ядоса, вие пак трябва да му кажете за това
с намерението да бъдете отговорни към него, в който случай просто не се
тревожете, че той ще се ядоса. (Аплодисменти)  

Какъв е смисълът да се изтъкват свръхестествени способности пред Дафа
ученици? Какво има да се показва? Защо не парадирате с тях пред прогнилите
тъмни раболепни слуги? Не би ли било по-добре? Не са ли ви дадени всъщност
всички ваши способности, защото се усъвършенствате в Дафа? Не ходете да
парадирате с неща пред други ученици и не се чувствайте самодоволни, и не
мислете, че сте толкова способни – какво могат да направят тези малки ваши
способности, така или иначе? Не карайте Учителя да ви прави забележка за тези
неща отново – трябва поне да имате малко самоуважение. Били сте водени от
привързаности толкова много, че вече не виждате ясно. Освен тези няколко
души, които ви слушат заради привързаност, когато се самоизтъквате,
осъзнавате ли как другите ученици гледат на вас?   

Веднага щом се изфукате с тези неща, те стават нищо. Не се привързвайте
към тези неща и дори още по-малко би трябвало да разпространявате с човешки
привързаности сред нашите ученици това, което сте видели. Всъщност не, че
тези неща не могат да бъдат обсъждани сред самоусъвършенстващите се и не че
не можете да имате свръхестествени способности. Ключовото е намерението зад
действието. Ако се използва по положителен начин, то ще бъде от полза за Дафа
учениците; ако е, за да се самоизтъквате, вие ще им окажете намеса.

В днешно време Дафа практикуващите довеждат до съвършенство своите
несравнимо високи почести и слава, както и небесни рангове, като утвърждават
Фа. Нищо не може да попречи – който препречи пътя, извършва грях и това е
абсолютно забранено. Ако откажете да чуете другите първия или втория път,
когато това се случи, и продължите така дълго време, тогава трябва да правите
това, защото старите сили искат да ви тласнат към другата страна – това ще е
ролята, която ще играете. Ако наистина достигнете тази точка, ще бъдете
считани за неподлежащи на спасение. Не признавам подредбите на старите
сили. Учителят ви избавя и спасява и ви дава втори шансове. Не продължавайте
да сте такива отново и отново. Ако вашите божествени сили наистина се проявят
по великолепен начин, докато разяснявате фактите, спасявате същества и се
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противопоставяте на преследването, тогава всички Дафа ученици и аз ще ви
похвалим. Не е ли така? 

Космическото тяло е толкова огромно, че не може да се опише. Има много
неща, които не ви казвам. Това, което знаете, е толкова незначително. Когато
божествено същество от много високо ниво види колко обширно и колосално е
едно по-голямо космическо тяло, то е шокирано и смаяно; знаете ли, дори едно
божествено същество ще е по този начин. Така че, когато едно човешко
същество научи малко за по-голямо измерение, разбира се, то се обърква от това.
Но Дафа учениците трябва да бъдат разумни. 

Ученик: Медиите, ръководени от Дафа ученици, са силни и влиятелни отвъд
океана. Сега, при финалния етап на Фа коригирането, трябва ли тези медии да
навлязат в континентален Китай в голям мащаб чрез нашите съществуващи
канали за разясняване на истината, като Интернет, пощенски услуги и така
нататък? Също така, трябва ли да вземем под внимание нивата, на които
хората от Китай могат да разбират и приемат нещата? Питам, понеже
хората в континентален Китай са различни от тези отвъд океана. Те са били
лошо отровени от лъжите.

Учителят: Бих казал, че нещата, които правим точно сега, се правят по
разумен начин в по-голямата си част. Дали ще са хора от континентален Китай
или китайци извън континентален Китай, и едните, и другите могат да го
разберат. Мисля, че начинът, по който се ръководят медиите, е добър. По
отношение на начина, по който съобщават за нещата и статиите, които са
написали, за да разясняват истината – хората в континентален Китай са напълно
способни да ги разберат и приемат. 

Точно сега все още не е осъществимо да се насочим изцяло към
континентален Китай. В бъдеще вестникът, ръководен от Дафа ученици, ще бъде
най-големият вестник в целият свят (аплодисменти), защото всички онези
медии, които са измисляли лъжи, са извършили грехове и онези хора ще трябва
да платят за това, както и онези техни медии.

[Добре, изглежда, че] все пак отговорих на всички ваши въпроси.
(Аплодисменти) Човешкото общество е преминало през процес, продължил 100
милиона години. И всички същества са дошли за Фа – всички същества в Трите
сфери са дошли за Фа, били са създадени за Фа и са били формирани за Фа. Това
включва всички неизброими неща. И всичко в човешкия свят се върти около
Дафа, без значение дали обикновените хора го усещат, или не; независимо дали
мислите че го осъзнават, или не, всичко се върти около Дафа. Това включва
всички хора по света днес, без значение дали изглеждат равнодушни спрямо
преследването или загрижени за него – те всички се въртят около Дафа. Фа
коригирането изисква някои хора да бъдат в определено състояние, в което те са
запечатани и държани там, така че следващата група хора да бъде способна да се
самоусъвършенства. С други думи, въпреки че всичко изглежда хаотично, то в
действителност е подредено и всичко е тясно свързано с Фа коригирането.
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Всичко, което правим, е величествено. Всичко, което Дафа практикуващите
правят, е спасяване на същества. И всичко, което Дафа практикуващите правят, е
просто безпрецедентно. То е величествено, защото е от Дафа, то е величествено,
защото Дафа установява тази група от самоусъвършенстващи се и също, защото
Дафа се разпространява в Трите сфери и в човешкия свят, и все пак тази
мъничка Земя в действителност има въздействие върху колосални космически
тела. Нещата изглеждат обикновени и не изглеждат много различни от нещата на
обикновените хора, но могъщата добродетел съответства на най-висшето
космическо тяло.

Дафа учениците вече са преминали през толкова труден период. Надявам се,
че всички вие ще извървите последния етап от своето пътуване добре и ще
цените пътуването, което вече сте завършили. Всичко от вашето бъдеще е
показано в начина, по който утвърждавате Фа. (Около една минута
аплодисменти)

__________________________________________________________________

Бележки под линия: (от преводачите)

1. Това е фраза, която обикновено се използва, за да се внуши, че някой има пълен
контрол над нещо, независимо от това колко упорито другите може да се опитат да
променят нещата или как изглеждат нещата.

2. Това е превод на два стиха от „ Хон Ин“, книгата с поезия на Учителя Ли. 

3. Тези две изречения са своеобразна игра на думи. Китайският символ „bei“ се
състои от две части, едната от които може да бъде разбрана като „нищо“, а другата като
„чувство“.

4. Китайският термин, предаден тук като „съвършен и завършен“, понякога се
превежда като „хармонизирам“.
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